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Köşe yazıları sayfa 3'de

Rıdvan Uz, Bu Konuda 
Akşener'e Ne Söyler?

3

4-5

KDV oranı 
yüzde 1'e 
indirilmeli

TESK Başkanı Bendevi 
Palandöken, "Fiyatlar arttıkça 
esnafın hem kârı hem de satışı 
azalıyor. Özellikle temel gıda 
ürünlerinde fiyatların kısmen 
düşmesi için katma değer 
vergisinin oranı yüzde 1'e 
indirilmeli." dedi. KDV'de 
leblebi örneğini de veren 
Palandöken, "Aynı malda 
birden fazla KDV oranının 
olması hem uygulamayı 
zorlaştırıyor hem de kayıt 
dışılığı artırıyor." ifadesini 
kullandı.

Geçen yıl Eko Turizm dosyalarının 
İl Genel Meclisi'nden geçen yılı 
oldu. Yıl başından başlayan 
dosyalar, yıl sonuna kadar bir bir 
meclisten geçti. Hem AK Parti 
hem de CHP'li meclis üyelerinin 
onayı ile yüzlerce dosya meclisten 
geçerken, çok sayıda ağaç ve 
tarım arazisi ise amacı dışında 
kullanılacak Ek Turizme kurban 
edildi.

2021 Eko Turizm Yılı Oldu

KONUŞMAMIZ GEREKEN 
RAKAMLAR DEĞİL, SİSTEM!
“2019'da 20 Milyon Biniş Sayısından, Bugün 
6 Milyon Biniş Sayısına Düşmüş Bir Kooperatiften 
Bahsediyorsunuz, Bu Arabalar Çalışmaz”

Çanakkale Belediyesi Ocak ayı Meclis toplantısında su ve ulaşım ücretlerine 
zam kararı alındı. Meclis toplantısında gündem maddesi arasında yer alan; 
'2022 Ücret Tarifesi (Atık su ve İçme Suyu Tarifesi Hakkında) ve 'Toplu 
Taşıma fiyat tarifesi değişikliği' görüşülerek, CHP grubunun 'evet, AK 
Parti'nin 'ret', İYİ Parti ve MHP'li üyelerin ise çekimser oy kullanmasıyla 
karara bağlandı. Buna göre; Ocak ayından Haziran ayına kadar 6 ay 
süreyle atıksu ve içme suyuna yüzde 36 zam yapıldı. Toplu taşıma 
fiyat tarifesi de değişti. Yüzde 36.11'lik oranla ulaşıma 
yapılan zamlarla yeni ücretler; tam yolcu 4,90 lira, öğrenci 
3 lira, kampüs içi ise 90 kuruş şeklinde oluştu. İYİ Parti 
Belediye Meclisi Üyesi Burak Kunt da zamlarla ilgili bir 
açıklama yaparak zamların çözüm olmadığını 
belirterek; “Bugün rakamlardan ziyade başka bir şey 
konuşmamız gerekir.  O da nedir? Biz üç senelik 
toplantıda 3'üncü zammı yapıyoruz. 
O gün de demiştik 'bu zamlar çözüm değil' diye. Yine 
çözüm olmayacak.  Biz 6 ay sonra gene bir zam 
yapmazsak iyi. Çünkü her an zamlar gelebilir.  O 
yüzden bizim konuşmamız gereken rakamlar değil, 
sistem.  Bizim bu sistemde hatamız var ve revizyona 
gitmemiz gerekiyor. 2019'da 20 milyon biniş 
sayısından, bugün 6 milyon biniş sayısına düşmüş bir 
kooperatiften bahsediyorsunuz.  Bu arabalar 
çalışmaz. Ben şahsi yatırımcı olsam çalıştırmazdım.  
Gelen zamlardan, enflasyondan bahsetmiyorum bile.” 
dedi.

Slogan Çevreciliği ve 
Madencilikte Çanakkale Örneği

TÜRK MENŞEELİ 
COVİD 19 AŞISI,

Ali AŞKIN

Köşe yazıları sayfa 8'de

Çanakkale’ye 
Kültür 

merkezi 
şart 

AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, Devlet Tiyatrolarının Çanakkale'yi 
de turne planlarına dahil ettiğini söyledi. Ezine'de 
yeni yapılan Atatürk Kültür Merkezinin oyunlara 
ev sahipliği yapacağını belirten İskenderoğlu, 
Çanakkale'de bir kültür merkezi olmamasının ise 
büyük eksiklik olduğunu kaydetti. 

“BUGÜN YENİDEN 
  PARTİME, YUVAMA 
  GERİ DÖNDÜM”

İyi Parti Kurucu İl Başkanı Dehmen, Yeniden CHP'de

Yeni Hizmet Binası 
Yıl Sonunda Bitecek

Sağlık çalışanları haklarını aramaya devam 
ediyorlar. Çanakkale Tabip Odası, Çanakkale 
Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi Başhekimlik 
önünde basın açıklaması yaparak, “Oyalama değil, 
Hakkımızı İstiyoruz” dedi. Oda Başkanı Doktor 
Güleda Erensoy “Enflasyonun gerçek anlamda 
%50'nin üzerine çıktığı, açlık sınırının 4.013 
yoksulluk sınırının 13.073 TL olduğu şartlarda 
hekimler olarak geçinemiyoruz” dedi. 

Çanakkale Belediyesi Yeşil Yerel Yönetim ve Kültür Merkezi 
binası inşaat çalışmaları hız kazandı. Çelik imalatların ve 
elektrik altyapılarının büyük ölçüde bittiği bina 
çalışmalarının bu yılın son ayında tamamlanması 
planlanıyor. 
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“Hakkımızı istiyoruz”
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AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, Devlet 
Tiyatrolarının Çanakkale'yi de turne planlarına dahil 
ettiğini söyledi. Ezine'de yeni yapılan Atatürk Kültür 
Merkezinin oyunlara ev sahipliği yapacağını belirten 
İskenderoğlu, Çanakkale'de bir kültür merkezi 
olmamasının ise büyük eksiklik olduğunu kaydetti. 

Kültür ve Turizm Bakanlığı İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü 
katkılarıyla düzenlenen çocuk şenlikleri büyük ilgi gördü. 
10 Belediye ve Bakanlığın ortak projesi olan Çocuk Şenliği, 
Ezine Belediyesi tarafında yapılan Atatürk Kültür 
Merkezinde de gerçekleştirdi. Buradaki salonun Kültür 
Bakanlığı yetkililerinin de beğenisini kazandığını söyleyen 
AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, “Yeni 
yıl hediyesi 10 belediyemizle birlikte bir proje yazdık. Çocuk 
Şenliği getirdik. Kültür Bakanlığımızın ve belediyelerimizin 
ortak çalışmasıyla. Kültür Bakanlığı Daire Başkanı da 
buradaydı.  O da şok oldu, burada bir kültür merkezi 
olmadığı için. Aslında Çanakkale, Devlet Tiyatroları'nın 
rotasında olması gereken bir şehir. O yüzden, Ezine 
Belediyemize ait bir kültür sarayı yaptık. Oradaki salonu 
çok beğendiler. Müjdeli haber vereyim tiyatro severlere, 
Devlet Tiyatroları'nın ajandasına girdik. Bundan sonra 
birçok oyun Ezine'de, belediyemizin yaptığı kültür 
sarayında gerçekleşecek. Oranın akustiğini, ses 

sistemlerini çok beğendiler. Çocuk Şenliği'nde de inanılmaz 
bir keyif aldım ama biraz da boynumuz büküldü. Yani daha 
büyük salonlarda çocuklarımızın hak ettiği şenlikleri 
yapmak istiyoruz. Parti gözetmeden bu konuda destek 
vermek istiyoruz. Eğer proje yazarlarsa, diğer partilerin 
belediye başkanlarına da destek veririz. . Grup 
Başkanvekilimiz Bülent Turan'la birlikte, Çanakkale'miz 
için, hemşehrilerimiz için, çocuklarımız için ne yapsak az 
diyoruz. Bu gibi etkinliklerimizin, tüm beldelerimizde, 

ilçelerimizde artarak devam etmesini istiyoruz” dedi. 

Çanakkale'de bir Kültür merkezi olmamasının büyük 
eksiklik olduğunu da söyleyen İskenderoğlu, “Ben siyaset 
yaptığım günden beri bir Kültür Sarayı hayalimiz var. Bunu 
defaten belediye başkanına da dile getirdik. Hatta benim 
şahit olduğum, basının önünde, bakan 'Yer göster, yapalım 
Kültür Sarayı' dedi. Bu bölgede müzayedeler yok. Benim 
hayalim, içinde müzayedelerin olduğu, açık artırmaların 
olabileceği, Çanakkale'ye yakışır büyük bir Kültür Sarayı. 
Ancak bize bir türlü yer gösteren olmadı. Dertlenen olmadı. 
Siyaset dertlenme işidir. Biz bir yer arıyoruz ve yapacağız. 
İÇDAŞ Kongre Merkezi'ni de biliyorsunuz üniversitemize 
biz yaptırdık. Ama tiyatro salonu ve konferans salonu ayrı 
şeyler. Devlet Tiyatroları'nı daha sık getirmek istiyoruz. 
Benim içinde olduğum komisyon hasebiyle Kültür 
Bakanımızla da yakın çalışma grubundayız. Ulaştırma, 
İmar ve Turizm Komisyonu'nda sözcüyüm ben. Orada daha 
sık görüşüyoruz ve bu konuyu sürekli dile getiriyoruz. 
Birçok ortak projemiz var Kültür Bakanlığı ile birlikte 
yapmak istediğimiz. Çanakkale kırsalındaki ve merkezdeki 
5 bin kadını sinemaya götüreceğiz. Sinema Genel 
Müdürümüze bir proje yazdı derneğimiz. Onlara sinema 
keyfini yaşatacağız” diye konuştu. 

Çanakkale'ye Kültür merkezi şart 

Başkent Ankara'da Akif Rüzgarı Esti
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan ile AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, Çanakkale Folklor Araştırma Derneği 
(ÇAFAD) tarafından düzenlenen İstiklal Marşı'nın 100. 
Yılında Akif Dostu Şehirler Müzik ve Halk Dansları 
Festivali'ne katıldı.
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan ile AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, Ankara Altındağ Belediyesi ev sahipliğinde 
29 Ekim Şair Baki Kültür Merkezi'nde, Çanakkale Folklor 
Araştırma Derneği (ÇAFAD) tarafından düzenlenen İstiklal 
Marşı'nın 100. Yılında Akif Dostu Şehirler Müzik ve Halk 
Dansları Festivali'ne katıldı.
Programda konuşan Turan; “Bayramiçli hemşehrimiz, 
Üstad Mehmet Akif, rüzgarı bu defa Ankara'da esti. 
Hemşehrimiz Mehmet Akif; duruşuyla, esarete karşı 
isyanıyla, dava adamlığıyla ve bağımsızlık ateşinin eksik 
olmadığı mısralarıyla milletimizin gönlünde yer edinmiş, 
fikirleriyle hem yaşadığı dönemi hem de geleceği 
aydınlatmaya devam eden önemli bir şahsiyet. Üstada her 
fırsatta vefamızı göstermeye gayret ediyoruz. Bugün 
İstiklal Marşı'nın Kabulünün 100. Yılında Akif Dostu 
Şehirler Müzik ve Halk Dansları Festivali, hem Akif'i daha 
yakından tanımamıza imkan sağlayan, Akif dostlarını 
buluşturan, Bayramiç'imizin, Çanakkale'mizin tanıtımına 
katkı sunan kıymetli bir program. Yurdun her yerinde 
Üstad Akif'i görürüz. Bu kıymetli proje, bir anlamda Akif 
dostu şehirlerimizi de buluşturuyor. Destanlar ve Şehitler 
Diyarı Çanakkale'miz bir Akif şehridir aynı zamanda. 
Kadim İstanbul, başkent Ankara, bir Akif şehridir. Üstat 
Akif'in hatıralarına ev sahipliği yapmış aziz şehirlerdir her 
biri. Bakınız gönül coğrafyalarımıza Akif'in izlerini, Akif 

sevgisini her yerde görürsünüz. Bu duygularla fikir ve dava 
adamlığıyla örnek olan, mısralarıyla maneviyatı, 
bağımsızlığı ve mücadeleyi hayatımıza nakşeden Üstadı, 
aziz şehitlerimizi ve gazilerimizi bir kez daha rahmetle ve 
minnetle yad ediyoruz. Bu özel programa ev sahipliği yapan 
Altındağ Belediyemize, Belediye Başkanımız Asım Balcı'ya, 
projeyi destekleyen İçişleri Bakanlığı'mıza, ÇAFAD 
Başkanımız Selim Yazan ve ÇAFAD Yönetimimiz başta 

olmak üzere, bu anlamlı projede emeği geçen herkese 
yürekten teşekkür ediyor; programın hayırlara vesile 
olmasını temenni ediyoruz” şeklinde konuştu.
Programa ayrıca, AK Parti Ankara Milletvekili Lütfiye Selva 
Çam, Altındağ Belediye Başkanı Asım Balcı, AK Parti 
Altındağ İlçe Başkanı Fatih Bildik, MHP Altındağ İlçe 
Başkanı Emin Sıtkı Aktaş, ÇAFAD Başkanı Selim Yazan, 
ÇAFAD Yönetimi ile çok sayıda davetli katıldı.  

“Çanakkale'mize 2022 Yılında Yeni Yatırımlar Gelecek”
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, TBMM'de Çanakkale İl Genel Meclis Başkanı 
Nejat Önder'i misafir etti.
Ziyarete ilişkin açıklamalarda bulunan Turan, 
“Çanakkale'mize daha önceki yıllarda olduğu gibi 2022 
yılında da yatırımların gelmesi için çalışıyoruz. Şehrimiz 
genelinde doğal gaz, ulaşım, tarım, sanayi, kamu 
binalarının yenilenmesi gibi tüm alanlarda çalışmaların 
sürmesi önceliklerimizden olmaya devam edecek. İl Genel 

Meclis Başkanımız Nejat Önder ile görüşmemizde 
Çanakkale'de devam eden ve planlanan projeleri, 
yatırımları konuştuk. Şehrimizde örnek bir birliktelik 
göstererek hemşehrilerimize hizmet ediyoruz. 
Polemiklerden, sığ tartışmaların arasından sıyrılarak 
sadece hemşehrilerimizin emrindeyiz. Milletvekilimiz 
Jülide İskenderoğlu ile birlikte bizler de üzerimize düşeni 
yapmaktan geri durmuyoruz.” şeklinde konuştu.  
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TÜMAD Madenc�l�k Çanakkale'n�n 
Lapsek� İlçes� Şah�nl� köyündek� 
maden faal�yetler�yle �lg�l� olarak 
ÇED tanıtım dosyasına �st�naden 
Halkın Katılım Toplantısını 
gerçekleşt�rd�.
Oldukça gen�ş katılımla 
gerçekleşt�r�len toplantıda aldığım 
notları sırayla paylaşmak �ster�m. 

Bugüne kadar çok sayıda ÇED toplantısına katıldım �lk defa 
“madene hayır” d�yen bütün s�v�l toplum kuruşlarının ve 
k�ş�ler�n salona alındığına şah�t oldum. Açıkçası olması 
gerekende bu ama maalesef her zaman böyle olmuyor/olamıyor. 
Çevre dernekler� salonun dört b�r yanında pankartlarını açtılar, 
sloganlarını attılar ve dernek sözcüler� söylemek �sted�ğ� ne 
varsa söyled� ve sorularını sordular.
Fakat ne atılan sloganların ne de söylenenler�n h�çb�r etk�s� 
olmadığını söylemek zorundayım. Neden m�? Örneğ�n İda 
dayanışma derneğ� başkanı Ekrem Akgül el�n� bel�ne attı, 
parmağını sallayarak tıpkı s�yas� part� başkanlarının tarzı ve 
üslubuyla verd� ver�şt�rd�. Maden ş�rket�n�n bütün faal�yetler�n� 
baştan aşağı eleşt�rd�, her şey� yanlış yaptıklarını, maden 
faal�yetler� sonrası bölgen�n havaya, suya muhtaç olacağını 
bölgen�n adeta kıyamet� yaşayacağını söyled�. 
Bu tarzın ve bu üslubun orada yaşayan vatandaşları herhang� b�r 
şeye �kna etmes� mümkün değ�l. Çünkü bölgede faal�yet 
gösteren maden ş�rket� 5 yılı aşkın süred�r �şletme yapıyor. 
Akgün'ün �dd�a ett�ğ� g�b� k�mseye havaya, suya muhtaç 
olmadı, kıyamet de kopmadı. Öyle k� Akgül'ün bu sözler� 
sonrası köyde tarım ve hayvancılıkla �lg�lenen b�r vatandaş söz 
aldı ve şunları söyled�; “Ben�m hemen maden ş�rket�n�n yanında 
tarlam var yıllardır ek�p b�ç�yorum aynı zamanda hayvancılık 
da yapıyorum bugüne kadar maden faal�yetler�nden 
kaynaklanan b�r sorun yaşamadım, yaşayacağımı da 
düşünmüyorum” ded�. Eee bu sözler sonrası çevrec�ler�n bütün 
propagandası çökmüş oldu! 
Madenc�l�k faal�yetler�n�n olumsuz etk�s� yok mudur elbette k� 
vardır. Fakat bu etk�ler� “öleceks�n�z…” ölçeğ�nde büyütür ve 
propaganda yaparsanız sosyal medyada �k� beğen� almanın 
ötes�ne geçmen�z mümkün olmaz. Ne o bölgede yaşayanları ne 
de sokakta b�r k�ş�y� dah� söyled�kler�n�ze �kna edemezs�n�z. 
Y�ne köyde yaşayan b�r vatandaş ded� k�, “S�z buraya sadece 
toplantı olduğu zaman gel�yorsunuz, slogan atıp g�d�yorsunuz, 
ne zaman köyün kahves�nde oturup da b�ze b�r şeyler 
anlattınız!” Pek� bu vatandaşın bu söyled�kler�n� nereye 
koyalım.

Ş�rket yetk�l�ler� de eleşt�r�lere ve soruların heps�ne cevap verd� 
ama altını ç�zmek �sted�ğ�m b�r bölümü özell�kle paylaşmak 
�ster�m; “İlg�l� bölümler�m�z ve bağımsız kuruluşlar tarafından 
faal�yet gösterd�ğ�m�z bölgede su, toprak ve hava anal�zler� 3 
ayda b�r yapılıyor ve kontrol ed�l�yor. Bugüne kadar maden 
faal�yetler�nden kaynaklı tek b�r sorun yaşanmamıştır. Burada 
bulunan çevre dernekler� ve katılımcılara kapımız sonuna 
kadar açık, her zaman tes�s�m�z� z�yaret edeb�l�r, �sted�ğ�n�z 
b�lg�y� b�zden alab�l�r, b�z� s�v�l b�r �n�s�yat�f olarak 
denetleyeb�l�rs�n�z.”
G�den olur mu hayır, g�demezler de… Varlığınızı mutlak 
karşıtlık üzer�ne kurarsanız “aslında öyle değ�l” d�yenler� 
d�kkate alamazsınız çünkü öyle olmadığını görünce söyleyecek 
b�r şey�n�z kalmaz. Yanlış anlaşılmasın b�r taraf olacaksam 
çevrec�ler�n tarafında olurum ama bu çevrec�ler�n değ�l. 
Toplantıya katılan çevre dernekler� dah�l Çanakkale'dek� tüm 
çevre dernekler� başkanlarının ve yönet�m kurulu üyeler�n�n yaş 
ortalaması 60… Çevrec�l�ğ� emekl�l�kte “canımız sıkılmasın” 
d�ye b�r etk�nl�k olarak görenler�n bu �ş� gerçek manada 
yapab�lmeler� mümkün değ�l. 
Bu tesp�tler�m� toplantıya katılan Çanakkale Barosu Çevre ve 
Kent Hukuku Kom�syonu üyes�, CHP İl Genel Mecl�s� Üyes� 
Av. Güneş Pehl�van �le de paylaştım. “Haksız sayılmazsınız b�z 
de kend� aramızda bunları konuşuyoruz” ded�. Güneş Hanımla 
hemfik�r olduğumuz b�r d�ğer konuda ÇED toplantılarının b�r 
prosedürden öteye geçemed�ğ�yd�. Bu toplantılar devlet, ş�rket, 
halk ve s�v�l toplum kuruluşlarını karşı karşıya get�r�yor 
sonucunda da “k�msen�n k�msey� �kna edem�yor” bu yönet�m�n 
değ�şt�r�lerek daha �şlevsel b�r hale get�r�lmes� gerek�yor. 
Son olarak d�kkat�m� çeken b�r karey� daha paylaşıp 
b�t�r�yorum. Çan Çevre Derneğ� Başkanı Av. Ümran Aydın 
toplantıda söz alarak; “Maden faal�yet�n�z �ç�n �ht�yacınız olan 
suyu nereden bulacaksınız, bölgede yaşayan vatandaşların 
kullandığı suyu kaynaklarını mı kullanacaksınız?” d�ye sordu. 
Ş�rket�n genel müdürü Hasan Yücel alkışlayarak “teşekkür 
eder�m, gerçekten teşekkür eder�m. B�ze bunları sorun, 
�şletmeyle alakalı akıllarda tereddüt ne varsa sorun b�z 
cevaplayalım” ded�. Ve soruya “B�z daha önce açtığımız 3 
kuyudan su �ht�yacımızı karışıyoruz, y�ne buradan 
karşılayacağız, �şletmen�n ekstra b�r su kaynağına �ht�yacı yok. 
Kullandığımız 10 l�tre suyun 8 l�tres�n� yen�den kullanıyoruz, 
tes�s�m�z bu anlamda son teknoloj�ye sah�p b�r tes�s. B�z zaten 
yen� b�r tes�s daha �nşaa etmeyeceğ�z mevcut tes�s�m�z�n 
kapas�tes�n�n %60'ını kullanıyorduk, yen� projem�zle b�rl�kte 
mevcut �şletme kapas�tem�z� artırarak faal�yetler�m�z� 
gerçekleşt�receğ�z.”

Çanakkale Belediyesi Yeşil Yerel Yönetim 
ve Kültür Merkezi binası inşaat çalışmaları 
hız kazandı. Çelik imalatların ve elektrik 
altyapılarının büyük ölçüde bittiği bina 
çalışmalarının bu yılın son ayında 
tamamlanması planlanıyor. 
Müteahhit firmadan kaynaklanan sorunlardan dolayı 5 yıl 
inşaat halinde kalan Çanakkale Belediyesi Yeşil Yerel 
Yönetim ve Kültür Merkezi Binası için 19 Ekim 2020 
tarihinde gerçekleşen ihalenin ardından Caniz İnşaat ve 
Taahhüt Limited Şirketi ile yapım sözleşmesi imzalanmıştı. 
Geçtiğimiz yılın başında yeniden  başlayan çalışmalar  yeni 
yıl ile birlikte hız kazandı. Yeşil Yerel Yönetim ve Kültür 
Merkezi inşaat çalışmaları kapsamında; bina içerisinde 
kapaklı cam cephe kaplamaları, teras seramikleri, asma 
tavan içinde mekanik, elektrik imalatlar büyük ölçüde 
tamamlanırken, çelik dikmeli cam cephe ve güneş kırıcı, 
meydan izolasyon ve granit taş kaplama imalatlarına ise 
belirlenen program çerçevesinde başlanması planlanıyor. 
Cephe imalatlarında kedi yolları büyük oranda 
tamamlanırken, gfrc prekast cephe montajları ise tüm hızı 
ile devam ediyor. Çok amaçlı salon ve nikah salonu gibi 
mekanların tribün ve sahne taşıyıcı çelik imalatları 
tamamlanmış olup, sahne mekanik sistemlerinin montajı 
%80 oranda yapılmıştır. Elektrik imalatlarında ise altyapı 
çalışmaları tamamlanırken, kablolamalar, asansör işleri, 
kablo kanal imalatları devam etmektedir. Avluda granit taş 
kaplama imalatlarının devam ettiği Yeşil Yerel Yönetim ve 
Kültür Merkezi binası 2022 yılı Aralık ayında 
tamamlanması planlanıyor.

Ek�m 2018 İy� Part� Kurucu İl Başkanı İrfan Dehmen, İy� 
Part�n�n artık Meral Akşener tarafından yönet�lmed�ğ�n� 
�dd�a ederek yaklaşık 200 k�ş�l�k b�r ek�ple �st�fa 
ett�kler�n� açıklamıştı. Dehmen'�n �st�fasıyla �lg�l� 
kul�slerden; “Ek�p olarak güzel �şler yaptılar ve çok �y� 
�s�mler� part�ye kazandırdılar. Fakat hırslarına yen� 
düştüler ve b�raz acele ett�ler. Dehmen 12 �lçen�n 4'ünde 
teşk�latlanma yapmadan m�lletvek�l� aday adayı oldu. 
Kend�s� aday göster�lmed�ğ� �ç�n de çok da gerçekç� 
olmayan b�r gerekçe buldu ve �st�fa b�rl�kte hareket 
ett�ğ� �s�mlerle �st�fa ett�ler” b�lg�s�n� almıştım. 
O dönem yazdığım b�r yazıda yaşanan bu tabloda İYİ 
Part� GİK Üyes� ve dönem�n m�lletvek�l� adayı Rıdvan 
Uz'ın büyük payı olduğunu söylem�ş ve “Rıdvan Uz 
kend�s�ne rak�p olacak k�msey� �stem�yor, g�dene kal 
dememes�n�n sebeb� de budur” d�ye yazmıştım. 
Sonrasında öğrend�m k� �st�faların ardından Rıdvan Uz, 
İrfan Dehmen'� z�yaret etm�ş, pasta götürmüş “bu part�ye 
emeğ�n�z var bu şek�lde b�r ayrılık olmasın” dem�ş.
İst�fa sürec� yaşanmadan önce pastalı z�yaret yapılmış 
olsaydı Dehmen part�de kalır mıydı b�l�nmez ama s�yaset 
“k�ş�sel hırsların beklent�ler�n en üst sev�yede olduğu 
b�r alan” neden d�ye sorgulamak bazen anlamsız 
olab�l�r…
Geçm�şte bunlar yaşanmıştı, kısa b�r özet geçmek �sted�m. 
Geld�ğ�m�z gün �t�bar�yle İrfan Dehmen “yuvama ger� 
döndüm” ded�. CHP merkez �lçe başkanlığında 
düzenlenen programda rozet� takılarak “hoş geld�n” 
den�lerek fotoğraf ver�ld�. Dehmen “yuvaya dönüş” 
sürec�n�n �şley�ş�nde katkı sunan Muharrem Erkek ve 
Ülgür Gökhan'a teşekkür ederek; “İy� part�den ayrılmış 
olmam oradak� arkadaşlarla taban tabana farklı görüşlerde 
olduğum anlamına gelm�yor. B�rçoğu ortak temellerde 
aynı görüşler� paylaştığımız �nsanlar. Her �k� genel 
başkanın da muazzam b�r mücadele yürüttükler�ne şah�t 
oluyoruz. B�z de el�m�zden geld�ğ�nce part�m�z �ç�n bu 
mücadeleye destek vereceğ�z” ded�. 
Ş�md� sorular…
M�llet İtt�fakının ortağı olan İy� Part�n�n esk� �l başkanı 
M�llet İtt�fakının d�ğer ortağı CHP'ye geçerken genel 
başkan yardımcısının da katıldığı b�r program yapılması 
ve fotoğraflar ver�lmes� ne kadar doğru? “Oğlan b�z�m 
kız b�z�m” düğüne ne gerek vardı? Bu transfer 
Çanakkale özel�nde sorunları olan M�llet İtt�fakı �ç�n yen� 
b�r sorun daha ortaya çıkarmaz mı? Meral Akşener'�n 
neredeyse bütün programlarında yanı başında olan Rıdvan 
Uz bu konuda Akşener'�n kulağına ne söyler acaba? 
bekley�m görel�m…
Son olarak CHP merkez �lçe başkanı Süleyman Erte 
programda ded� k�; “İkt�darın g�tt�ğ�n� gören 
vatandaşlarımızın part�m�ze �lg�s� çok büyük, her gün üye 
sayımız artıyor, önümüzdek� günlerde gen�ş katılımlı b�r 
programla yen� üyeler�m�ze rozetler�n� takacağız.”
 “İkt�darın g�tt�ğ�n� gören…” kısmının altını özell�kle 
ç�zmek �ster�m. Bu söyled�ğ�m özell�kle AK Part� �ç�n, 
g�dene kal denmez belk� eyvallah ama “dönen dönsün 
ben dönmezem yolumdan” d�yenlere de sah�p çıkılsa 
keşke. 
Son söz; Fedakârlık, karşılıklı olur. B�r� “feda” 
ederken, d�ğer� “kâr” ed�yorsa, bunun adı başka b�r 
şeyd�r ve �y� değ�ld�r.

Slogan Çevreciliği ve Madencilikte Çanakkale Örneği
Rıdvan Uz, Bu Konuda 
Akşener'e Ne Söyler?

Yeni Hizmet Binası Yıl Sonunda Bitecek

“Öğrenci kardeşlerimize reva mıdır bu?”
AK Parti Çanakkale İl Gençlik Kolları Başkanı 
Alperen Uysal ulaşıma yapılan zammı 
eleştirerek buna karşılık verilen hizmetin 
yetersiz olduğunu ifade etti.
Alperen Uysal yaptığı açıklamada, “Yıllardır 
gözle görülür tek bir iyileştirmenin yapılmadığı 
ama zamdan yoksun kalmayan şehrimizin 
kronikleşen ulaşım sorunu karşısında çözüm 
üretmekten aciz CHP'li Çanakkale 
Belediyesi'nin öğrenci ulaşım ücretlerine 
yaptığı bu zam, öğrenci kardeşlerimize zulüm etmekten 
başka bir şey değildir” dedi.
 “Her fırsatta öğrencinin yanında olduğunu ifade eden 

Çanakkale Belediyesi ve Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan, şehir içi ulaşımı 3 TL'ye, kampüs içi 
ulaşımı ise 90 kuruşa çıkartarak öğrencinin 
sadece sözde yanında olduğunu, özdeki yerinin 
ise öğrencinin karşısında olduğunu bir kere daha 
gösterdi” diyen Uysal, “Sefer sayılarının azlığı 
sebebiyle tıka basa dolu olan otobüslerde 
yolculuk yaparak hem salgın döneminde 
sağlıklarını riske atmak zorunda kalan hem de 
bu soğuk kış günlerinde duraklarda otobüs 

bekleyen, derslerine ve sınavlarına geç kalan şehrimizin 
ve ülkemizin geleceği olan öğrenci kardeşlerimize reva 
mıdır bu?” dedi.
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Çanakkale Belediyesi Ocak ayı Meclis toplantısında su 
ve ulaşım ücretlerine zam kararı alındı. Meclis 
toplantısında gündem maddesi arasında yer alan; '2022 
Ücret Tarifesi (Atık su ve İçme Suyu Tarifesi Hakkında) 
ve 'Toplu Taşıma fiyat tarifesi değişikliği' görüşülerek, 
CHP grubunun 'evet, AK Parti'nin 'ret', İYİ Parti ve MHP'li 
üyelerin ise çekimser oy kullanmasıyla karara bağlandı. 
Buna göre; Ocak ayından Haziran ayına kadar 6 ay 
süreyle atıksu ve içme suyuna yüzde 36 zam yapıldı. 
Toplu taşıma fiyat tarifesi de değişti. Yüzde 36.11'lik 
oranla ulaşıma yapılan zamlarla yeni ücretler; tam yolcu 
4,90 lira, öğrenci 3 lira, kampüs içi ise 90 kuruş şeklinde 
oluştu. İYİ Parti Belediye Meclisi Üyesi Burak Kunt da 
zamlarla ilgili bir açıklama yaparak zamların çözüm 
olmadığını belirterek; “Bugün rakamlardan ziyade başka 
bir şey konuşmamız gerekir.  O da nedir? Biz üç senelik 
toplantıda 3'üncü zammı yapıyoruz. O gün de demiştik 
'bu zamlar çözüm değil' diye. Yine çözüm olmayacak.  Biz 
6 ay sonra gene bir zam yapmazsak iyi. Çünkü her an 
zamlar gelebilir.  O yüzden bizim konuşmamız gereken 
rakamlar değil, sistem.  Bizim bu sistemde hatamız var 
ve revizyona gitmemiz gerekiyor. 2019'da 20 milyon 
biniş sayısından, bugün 6 milyon biniş sayısına düşmüş 
bir kooperatiften bahsediyorsunuz.  Bu arabalar 
çalışmaz. Ben şahsi yatırımcı olsam çalıştırmazdım.  
Gelen zamlardan, enflasyondan bahsetmiyorum bile.” 
dedi.
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan 6 ayın sonunda 
konunun yeniden gündeme geleceğini belirterek 
“Zamları 6 aylık yaptık çünkü özellikle kimyasal madde 
rakamı, elektrik rakamları ne olacağı belli olmayan 
rakamlar. Umarım bunun üstüne çıkmaz altında kalır.  6 
ay sonunda bu hesaplamalar altında kalırsa elbette o 
zaman ilave bir artış yapmaya gerek yok. Çok üzgünüm, 
çünkü vatandaşın ne durumda olduğunu biliyorum.  Hiç 
olmazsa Belediye vasıtası ile insanların hayatını 
kolaylaştırmamız lazım ama yapacak bir şey yok, 
maliyet bu” dedi.
Çanakkale Belediyesi Ocak Ayı Meclis Toplantısının ana 
gündem maddesi su ve ulaşım ücretlerindeki tarife 
değişikliği oldu. Vatandaşların ve öğrencilerin merakla 
beklediği zamlar açıklanarak karara bağlandı.

TAM YOLCU ÜCRETİ 4,90 OLDU
Belediye Meclisinde yapılan oylama ile Katı Atık Suyu ve 
İçme Suyuna %36 oranında zam yapılırken, Ulaşımda ise 
%50 zam yapıldı. Belediye Meclisinde oy çokluğu ile 
kabul edilen zam talebi sonrasında yeni tarifeye göre 
Şehiriçi- Güzelyalı-Dardanos tam yolcu ücreti yüzde%50 
atışla 3,60 TL'den 4, 90 TL'ye çıkarken, Şehir içi- 
Güzelyalı-Dardanos öğrenci yolcu ücreti  ise 2,20 TL'den 
3 Tl'ye çıktı. Kampüs içi ulaşım ise 65 kuruştan 90 
kuruşa çıkarılmış oldu.

“EN BÜYÜK MALİYETİMİZ ELEKTRİK”
Çanakkale Belediyesinin Ocak Ayı Meclis Gündeminde 
yer alan 11. Maddedeki su zammı tarifesi ile ilgili bilgiler 
veren Çanakkale Belediyesi Strateji Geliştirme Birimi 
Sorumlusu Hale Evrim Akman “Maliyet gideri 
kalemimizde en büyük maliyetimiz elektrik.  İlgili 
yönetmelik kapsamında tam maliyet esası ile 
belirlemek zorundayız.  Burada personel, malzeme,  

elektrik, bakım ve onarım gibi maliyet hesaplarını 
topladığımızsa 12 milyonluk bir maliyetimiz var.  Bir de 
yine yönetmelikte öz kaynak getirisi dediğimiz 
öngöremediğimiz ve gelecek yıla eklediğimiz bir oran 
var.  %18 de onu alarak toplam 15 Milyon 906 olarak 
tespit ettik.  Yönetmeliğe göre gelir elde ediliyorsa o 
çıkarılıyor. Burada da Atık Su ve diğer unsurlardan elde 
ettiğimiz gelirlerimiz var. 1,5 milyonluk onu 
çıkardığımızda sistem maliyetimiz 14 Milyon 338 bin 
liralık oran olarak karşımıza çıkıyor.  Çıkan maliyetin 
tarife gruplarına yansıtılması gerekiyor” dedi.   
Atık suda olduğu gibi İçme suyunda da uygulanacak 
olan yeni tarife ile ilgili bilgiler veren Akman  “Atık suda 
olduğu gibi İçme suyunda da yine personel, malzeme,  
elektrik gibi unsurları kullanılıyor.  Burada 2021'den 
2022 yılına geçerken Atık suda bir farkımız şu yeni içme 
suyu arıtma tesisimizin içme suyu maliyeti de burada 
ortaya çıkıyor.  Bu da özellikle kimyasalımızda, 
elektriğimizde ve finansman maliyetimizde bir artı 
maliyet oluşturuyor. 2021 yılında gerçekleşen maliyetin 

üzerine  yaklaşık 10 milyonluk bir artış görünüyor.  
Burada da %18 üzerinden öngörü getirisi kullanıyoruz. 
Toplam maliyetimizi 42 Milyon 806  TL olarak 
hesaplıyoruz.  Özellikle konut abonelerimizde sadece 
%36'lık bir artış ön görüyoruz.    Konut abonelerimizin 
adı altında da 4 çeşit abonelerimiz var. Konut,  Mücavir 
konut, ortak kullanım ve mücavir ortak kullanım 
alanlarında 010 metre küp 4,77 TL, 1-30 metre küp arası 
5,45 TL, 30 Metre Küp üzeri kullanıma da 30 TL olarak 
belirledik. Bunların hepsi % 36'lık artış. Tarifemizde 
ticarethaneler, şantiyeler, resmi aboneliklerimiz gibi 
aboneler var. Burada da %36'ya bağlı kalmaya çalıştık. 
Ama burada tüketim ve kullanımlarıda yasal 
sınırlamalar var. O unsurları da dikkate alarak tarifemizi 
6 aylık kullanılmak üzere bu şekle getirdik.  
Komisyonumuz da değerlendirdi ve oy çokluğu ile kabul 
etti” dedi.

“6 AY SONRA YENİDEN 
DEĞERLENDİRECEĞİZ”

KONUŞMAMIZ GEREKEN 
RAKAMLAR DEĞİL, SİSTEM!
“2019'da 20 Milyon Biniş Sayısından, Bugün 6 Milyon Biniş Sayısına 
Düşmüş Bir Kooperatiften Bahsediyorsunuz, Bu Arabalar Çalışmaz”
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Yapılan zam tarifesi sunumunun ardından söz alan ve 
yapılacak zamların 6 aylık olduğunu hatırlatan Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan 6 ayın sonunda konunun yeniden 
gündeme geleceğini belirterek “Zamları 6 aylık yaptık 
çünkü özellikle kimyasal madde rakamı, elektrik 
rakamları ne olacağı belli olmayan rakamlar. Umarım 
bunun üstüne çıkmaz altında kalır.  6 ay sonunda bu 
hesaplamalar altında kalırsa elbette o zaman ilave bir 
artış yapmaya gerek yok. Ne olacak bizim 5 milyonluk 
etkimiz azalacak. Aslında o bizim açımızdan risk çünkü 
yönetmelik diyor ki 'tam maliyeti yapacaksın' diyor.  
Atık suda yaptık ama içme suyunda gerçekten çok ciddi 
rakamlara varacak diye en azından konutların devletin 
de bize verdiği rakamda bırakmak sureti ile böyle bir 
tarife yapıldı” dedi.

 KARADAYI “SU ÜCRETLERİ 
ÇANAKKALE HALKINA PAHALI 
GELİYOR”
konu ile ilgili söz alan AK Parti Belediye Meclis Üyesi 
Özlem Karadayı da artışla ilgili yaptığı değerlendirmede “ 
Evet maliyet artışları çok fazla şu anda, dünya genelinde 
pandemiden dolayı tedarik zincirleri kırıldı, petrole, 
enerjiye her şeye çok fazla zam oldu ve burada 
Türkiye'miz de çok etkilendi ve maliyet artışları çok 
yükseldi.  Geçen sene devletimiz doğalgazın yarısını, 
elektriğinde  yarısını ödedi.  2022'de de elektriğin 525'ini 
doğalgazın da yarısını ödeyecek.  Karadeniz'de 2022'nin 
ilk çeyreğinde inşallah hizmete sunulacak doğalgaz 
çalışmaları var, elektrikte de rüzgar santralleri barajlar 
yapılıyor onlar da yansıyacak inşallah, başkanım dedi ya 
'inşallah maliyetler artmaz' dedi. Ben de diyorum ki bu 
konularda çalışmalar var.  Sonuç olarak fiyatlarımız 
Çanakkale'de yüksek. Bunu halkımız da biliyor.  Evet 
maliyetlerimiz var zam olması gerekiyor buna hem 
fikirim  ama Çanakkale Halkımız su ücretlerini yüksek 
buluyor.  Burada sosyal belediyecilik anlamında biraz 
daha çalışarak, proje yaparak , özellikle su konusunda 
biraz daha bir şeyler yapmamız gerekir diye 
düşünüyorum” dedi.   

“AMACIMIZ SUDAN PARA KAZANMAK 
DEĞİL AMA YÖNETMELİĞE UYMAK 
ZORUNDAYIZ”
 AK Partili Özlem Karadayı'nın sözlerinden sonra 
yeniden bir açıklama yapan Belediye Başkanı Gökhan 
“Yüksek fiyat konusunda yanlış bilgilenme var. Bu hep 
söyleniyor ama bizim su fiyatımızın içerisinde katı atık 
da var, atık su var, çevre temizlik var,  KDV var, ÖTV var.  
Adam akıllı sayacı alırken 'ben para verdim ama az 
aldım' diyor. Ama onun içinde söylediğim ücretler ver. 
Aynı ay içinde bir daha alırsa o ücretleri ödemez.  Biz 
inceledik, bırakın civar illeri mevcut Çanakkale 
ilçelerinden de daha iyi fiyatlarımız var.  Burada zaten 
%36'yı geçmemeye çalıştık.  4 milyon 900 bin eksiği bir 
eleştiri konusu. Yani bunu bize sorarlar. Ama biz de 

diyoruz ki şu anda bizim de durumumuz kötü ama 
vatandaşın bizden de kötü en azından şu aşamada belli 
bir noktada bırakalım, biraz tasarruflu gidelim su 
kullanımında.  Ama bu eksiği de kapatmamız lazım. 
Onun için 6 aylık yaptık. 6 aylık sonunda giderler inerse 
indirim bile yapabiliriz.  Bizim amacımız sudan para 
kazanmak değil. Ama yönetmeliğe uymak zorundayız” 
dedi.

“AMA YAPACAK BİR ŞEY YOK 
MALİYET BU”
Bu zor zamanda zam yapmaktan büyük üzüntü 
duyduğunu da dile getiren Başkan Ülgür Gökhan “Bizim 
yasal olarak bunu kafa kafaya getirmemiz lazım. Çok 
üzgünüm, ebetteki burada eğer zam kararı alınacak 
olursa bundan ciddi oranda üzüntülüyüm. Niye? Çünkü 
vatandaşın ne durumda olduğunu biliyorum.  Hiç 
olmazsa Belediye vasıtası ile insanların hayatını 
kolaylaştırmamız lazım ama yapacak bir şey yok, 
maliyet bu” dedi.

SUYA GETİRİLEN ZAM OY ÇOKLUĞU 
İLE KABUL EDİLDİ
Yapılan değerlendirmenin ardından oylamaya geçildi. 
%36'lık zam için yapılan oylamada CHP Grubu kabul oy 
kullanırken, AK Parti ret oyu verdi.  MHP ve İYİ parti ise 
çekimser kaldı. Yapılan oylama sonucunda zamlar oy 
çokluğu ile kabul edildi.

ULAŞIM ÜCRETLERİNE DE ZAM GELDİ
11. gündem maddesindeki su tarifesinin ardından 
gündemin 12. Maddesindeki Toplu Taşıma tarifesi 
değişikliği maddesine geçildi ve toplu taşımaya yapılan 
zamlar değerlendirildi. Yapılan zamlarla ilgili bilgiler 
veren Çanakkale Belediyesi Ulaşım Müdürü Hayati 
Gürses “SS 18 Nolu Şehir içi Minibüsçüleri  ve Motor 
taşıyıcıları Kooperatifi , toplu taşıma ücretlerine zam 
talebi ile ilgili 23 Aralık 2021 tarihinde  Plan Bütçe 
Komisyonumuz ve Ulaşım Komisyonumuz  bir toplantı 
gerçekleştirerek  ilgili kooperatif komisyonumuza  
sunum yapmıştır. Konu ile ilgili olarak şehir içi, Güzelyalı, 
Dardanos tam yolcu ücreti, mevcut  3.6 TL iken 
komisyonumuz yapılan sunum üzerine  yaptıkları 
istişarede ulaşım komisyonu oy birliği ile  plan bütçe 
komisyonumuz da oy çokluğu ile 4.90 TL olmasına, şehir 
içi Dardanos- Güzelyalı öğrenci ücretinin  2.20 TL'den 
3.20 TL olmasına, kampüs içi  öğrenci taşıma 0,65'ten  1 
TL'ye yükselmesi hususunda  karar vermiştir” diyerek  
komisyonların zam talebini açıkladı.   

AK PARTİLİ KARADAYI “ÖĞRENCİ 
ÜCRETLERİNİ DÜŞÜRMEK GEREK”
Ulaşıma yapılan zam talebi ile ilgili söz alan AK Parti 
Meclis Üyesi Özlem Karadayı “ Bize diğer illerdeki fiyat 
tarifesini verdi komisyon. Burada incelediğimiz zaman 
zam yapan bazı iller de var.  Ama gerçekten bizim 
fiyatlara göre düşükler.  Be de 'neden bu kadar yüksek' 
diye sorduğum zaman  orada bir grafik vardı bir de bizim 

otobüsler daha konforlu, gibi bir  söz geçti.  Özellikle 
öğrenci 3 TL biz 2,70 diye teklif vermiştik. Biraz daha 
düşürülmesini talep ediyoruz. Öğrencimiz bizim 
emanetimiz. Buraya emanet gönderildi ve bizim de 
onlara destek çıkmamız lazım.  Öğrenci ücretini biraz 
daha düşürmemiz gerek diye düşünüyoruz” dedi.

MHP'Lİ YALÇIN “RAKAMLARI MAKUL 
SEVİYEYE ÇEKELİM”
Ulaşım ile ilgili söz alan MHP Meclis Üyesi Evren Yalçın 
ise Burada bir önceki su fiyatlarındaki gibi  nasıl ki 
giderler hesaplanmışa, ulaşımda da kooperatif 
giderlerini biz bilemiyoruz.  Burada uygun görülürse hiç 
kimseyi yıpratmayacak şekilde herkesin olabilirliği 
ölçüsünde makul rakamların olması, mevcut rakamların 
ise yüksek olduğu kanaati var bizde.  Makul rakamlara 
çekilmesini daha uygun buluyoruz” dedi.

İYİ PARTİLİ KUNT, “ZAMLAR ÇÖZÜM 
DEĞİL”
İYİ Parti Belediye Meclisi Üyesi Burak Kunt da zamlarla 
ilgili bir açıklama yaparak zamların çözüm olmadığını 
belirterek “2009'da bir söz almıştık ve birkaç önerimiz 
olmuştu zamla ilgili.  İki tanesi de hayata geçirildi.  
Bunlardan bir tanesi bonusun kaldırılmasıydı ki 
kaldırıldı. Bir diğeri de hatların revizyonu ile ilgiliydi.  
Bildiğim kadarı ile bir profesyonel tarafından da böyle bir 
çalışma yapıldı ve kısmen de başlandı. İnşallah bundan 
sonra da bu mecliste İYİ Parti olarak faydalı oluruz.  
Zamlarla ilgili rakamlar konuşuyor ama yüreğim sızlıyor. 
Zam konusunda herkes %100 haklı.  Biraz önce 
Belediyemiz haklıydı şimdi kooperatif haklı, öbür tarafta 
vatandaş haklı.  Bugün rakamlardan ziyade başka bir 
şey konuşmamız gerekir.   O da nedir? Biz üç senelik 
toplantıda 3'üncü zammı yapıyoruz. O gün de demiştik  
'bu zamlar çözüm değil' diye. Yine çözüm olmayacak.  Biz 
6 ay sonra gene bir zam yapmazsak iyi. Çünkü her an 
zamlar gelebilir.  O yüzden bizim konuşmamız gereken 
rakamlar değil, sistem.  Bizim bu sistemde hatamız var 
ve revizyona gitmemiz gerekiyor. 2019'da 20 milyon 
biniş sayısından, bugün 6 milyon biniş sayısına düşmüş 
bir kooperatiften bahsediyorsunuz.  Bu arabalar 
çalışmaz. Ben şahsi yatırımcı olsam çalıştırmazdım.  
Gelen zamlardan, enflasyondan bahsetmiyorum bile.” 
dedi.
Yapılan konuşmaların ardından Ulaşıma gelen zam için 
CHP Grubu kabul oy kullanırken, AK Parti ret oyu verdi.  
MHP ve İYİ parti ise çekimser kaldı. Belediye Meclisinde 
oy çokluğu ile kabul edilen zam talebi sonrasında yeni 
tarifeye göre Şehiriçi- Güzelyalı-Dardanos tam yolcu 
ücreti yüzde%50 atışla  3,60 TL'den 4,90 TL'ye çıkarken, 
Şehiriçi- Güzelyalı-Dardanos öğrenci yolcu ücreti  ise 
2,20 TL'den 3 Tl'ye çıktı. Kampüs içi ulaşım ise  65 
kuruştan 90 kuruşa çıkarılmış oldu.

Halkbank'tan esnafa yüzde 50 faiz indirimi sürecek
Geçmiş yıllarda hayata geçirilen destek uygulamalarından 
farklı olarak bu kez, indirimli kredi ileriye dönük 3 yıllık 
(2022-2024 döneminde) kullandırılacak. Daha önce olduğu 
gibi bu kredilerde de alınan paranın kıymetli maden ve 
dövize yatırılmayacağına ilişkin taahhüt alınacak.
Halk Bankası'nın bağlı bulundukları birlik ve kefalet 
kooperatifleri aracılığıyla esnafa yönelik faiz indirimi 
desteği 2022 yılında da devam edecek. Geçmiş yıllarda 
hayata geçirilen destek uygulamalarından farklı olarak bu 
kez, indirimli kredi ileriye dönük 3 yıllık (2022-2024 
döneminde) kullandırılacak. Daha önce olduğu gibi bu 
kredilerde de alınan paranın kıymetli maden ve dövize 
yatırılmayacağına ilişkin taahhüt alınacak.
Halkbankası, 2022-2024 arasında kullandırılacak esnaf 
kredileri ile önceden kullandırılmış olup bakiyesi bu yıllara 
devreden kredilere yüzde 50 faiz indirimi uygulayacak.

Resmi Gazete'de yayınlanan Cumhurbaşkanı Kararı 
kapsamında KOSGEB aracılığıyla 30 yaşını aşmamış genç 
girişimcilere 100 bin liraya kadar kullandırılan krediler, 

ustalık belgesine sahip girişimci esnafa bu dönemde 
kullandırılan ve bakiyesi devam eden kredilerden faiz 
alınmayacak. Yani yüzde 100 oranında faiz indirimi 
uygulanacak. Ayrıca kaybolmaya yüz tutmuş; bastonculuk, 
semercilik, yorgancılık gibi meslek gruplarına da yine 
yüzde 100 faiz indirimi sağlanacak.
Karar kapsamında yapılan ödemelere ilişkin işlemler, yıllık 
bazda Hazine Kontrolörleri kurulu tarafından incelenecek. 
2022-2024 dönemi ile incelemesi henüz tamamlanmamış 
önceki yıllara ait gelir kaybı uygulamalarına imişkin lehte 
veya aleyhte tespit edilmiş tutarlar faiz hesabı 
yapılmaksızın nakden ödenecek.
Kredinin tahsis aşamasında, faaliyet alanı dışında kıymetli 
maden, döviz alımında ve yüksek riskli finansal araçlarda 
değerlendirilmeyeceğine imlişkin yazılı taahhüt alınacak.
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Bayramiç Ziraat Odası Başkanı İsmail Pehlivan 2022 yılının 
ilk gününde elektrik ve doğalgaza gelen zamlardan sonra 
çiftçinin üretim yapamaz duruma geleceğini belirtti.
Pehlivan, “Çiftçimiz ürettikleri her gün pahalı gösteriliyor. 
Bu zamlar ile nasıl ucuz üretebilir? Tüketici nasıl ucuza 
ürün almayı hedefleyebilir? Çiftçimiz üretmezse ülkemiz aç 
kalır. Çiftçimizin girdi maliyetleri üzerinde özel çalışma 
yapılarak girdi maliyetlerinin düşürülmesi gerekir. Aksi 

takdirde gıda fiyatları devamlı artar” dedi.
Sosyal medya hesabı üzerinde elektrik ve doğalgaza gelen 
zamlar hakkında değerlendirmede bulunan Başkan 
Pehlivan, “Çiftçimiz Yeni yıla elektrik fiyatlarına akaryakıta 
ve doğalgaza yapılan zamlar ile girdi. Maliyetlerindeki aşırı 
artışlarında dolayı üretim planlaması yapmakta zorlanan 
çiftçimiz için çok ağır yük getirecektir. Çiftçi nasıl 
üretecek?  Tüketici ucuz gıdaya nasıl ulaşacak? Enerji, 

gübre ve akaryakıt girdi maliyetlerindeki artışlarla bu 
şartlarda artık sulu ve kuru tarımda mısır, yem bitkisi, 
buğday ve arpa üretimi yapılamaz hale geldi. Elektrik 
fiyatlarına, meskenler için ilk 150 kWh altına %52, 150 kWh 
üstüne ise %127 zam geldi.  Sanayiciye verilen doğalgaza % 
50 zam gübre fiyatlarını da etkileyecek, üre ve can gübresi 
doğalgazla üretiliyor” dedi.

“ÇİFTÇİMİZ ACİL ÇÖZÜM 
BEKLEMEKTEDİR”
Çiftçinin girdi maliyetleri üzerinde özel çalışma yapılarak 
girdi maliyetlerinin düşürülmesi gerektiğini ve acil çözüm 
beklediklerini de sözlerine ekleyen Başkan Pehlivan, 
“Geldiğimiz noktada ise; enerji piyasalarının 
sürdürülebilirliği, maliyet bazlı fiyatlandırmanın ve 
öngörülebilirliğin sağlanması için zorunlu hale geldiği 
belirtilen bir açıklama yapılmıştır. Çiftçimiz ürettikleri her 
gün pahalı gösteriliyor. Bu zamlar ile nasıl ucuz üretebilir? 
Tüketici nasıl ucuza ürün almayı hedefleyebilir? Çiftçimiz 
üretmezse ülkemiz aç kalır. Turistleri besleyemeyiz. Onun 
için çiftçimizin girdi maliyetleri üzerinde özel çalışma 
yapılarak girdi maliyetlerinin düşürülmesi gerekir. Aksi 
takdirde gıda fiyatları devamlı artar. Çiftçimiz acil çözüm 
beklemektedir” açıklamasında bulundu.

Çiftçi üretmezse aç kalırız!

“Hakkımızı istiyoruz”
Sağlık çalışanları haklarını aramaya devam ediyorlar. 
Çanakkale Tabip Odası, Çanakkale Mehmet Akif Ersoy 
Devlet Hastanesi Başhekimlik önünde basın açıklaması 
yaparak, “Oyalama değil, Hakkımızı İstiyoruz” dedi. Oda 
Başkanı Doktor Güleda Erensoy “Enflasyonun gerçek 
anlamda %50'nin üzerine çıktığı, açlık sınırının 4.013 
yoksulluk sınırının 13.073 TL olduğu şartlarda hekimler 
olarak geçinemiyoruz” dedi. 
Sağlık çalışanları haklarını aramaya devam ediyorlar. 
Başlattığımız mücadeleden, hiçbir talebimizden 
vazgeçmiyoruz” diyen Çanakkale Tabip Odası Başkanı 
Güleda Erensoy, “Hekimlerin ve diş hekimlerinin ekonomik 
haklarında kısmi düzeltme getiren yasa tasarısı tüm 
partilerin oybirliği ile kabul edilmesine rağmen, iktidar 
tarafından geri çekilmiştir. Cumhurbaşkanı ve Sağlık 
Bakanı tarafından ekranlarda hekimlere zam müjdesi 
verilmiş ancak hemen ardından tasarının geri çekilmesine 
dair iki çift söz dahi kurulmamıştır. Enflasyonun gerçek 
anlamda %50'nin üzerine çıktığı, açlık sınırının 4.013 
yoksulluk sınırının 13.073 TL olduğu şartlarda hekimler 
olarak geçinemiyoruz, emeğimizin karşılığını alamıyoruz. 
Bu zorlu çalışma koşullarında adeta emeğimiz yok 
sayılıyor. 15 Aralık günü yaptığımız bir günlük G(ö)REV, bir 
uyarıydı! Almakta olduğumuz maaşlarımız emeğimizin 
karşılığı değildir, iktidarın keyfine göre belirlenemez. Bu 
denli yoğun emek çalıştığımız koşullarda emeğimizin 
değersizleştirilmesini kabul etmiyoruz” dedi.

GEÇİNEMİYORUZ SESLERİNİ ARTIK 
İKTİDAR DUYMAK ZORUNDADIR  
Erensoy Basın açıklamasının devamında Sağlıkta bugün 
gelinen noktanın alınan yanlış kararların bir sonucu 
olduğunun da altını çizen Erensoy “Bugün geldiğimiz nokta, 
uzun yıllardır sağlıkta adım adım yaratılan çöküşün bir 
sonucudur. Konu salt bir zam meselesi değildir. Mesele 
sağlığa 5 dakikada üretilebilecek bir meta olarak bakılan 
sistemdedir. Mesele, hekimlik değerlerinin yok sayılması, 
bilimin değil ekonomik çıkarların ön plana koyulması, 
mesleğimizi önemini görmezden gelen anlayıştır. 
Ekonomik krizin ve bu değersizleştirmenin sonucu olarak 
yoksullaşma, sağlık emekçilerini artık çalışamaz hale 

getirmiştir. Konu, çalışma koşullarımızın her geçen gün 
kötüleşmesi, şiddetin her geçen gün artmasıdır. En fazla 
hastalanan ve ölen meslek grubu olmamıza rağmen 
COVID-19'un meslek hastalığı sayılmamasıdır. Sorun 
koruyucu değil tedavi edici, kamucu değil özelleştirmeci 
sağlık anlayışını dayatan kapitalizme teslim olmuş sağlık 
sistemindedir. Sorun bizlerin hak arama eylemlerinde 
değil, sorun bizlerin emeğini çalan, emeğimizin karşılığını 
vermemekte direnen bu sistemdedir. Toplumun her 
kesiminden yükselen geçinemiyoruz seslerini artık iktidar 
duymak zorundadır” dedi.

“HİÇBİR TALEBİMİZDEN 
VAZGEÇMİYORUZ”
Erensoy basın açıklamasının son bölümünde taleplerini 
yineleyerek “Emek Bizim Söz Bizim” diyerek başlattığımız 

mücadele programında hiçbir talebimizden vazgeçmiyoruz. 
Toplumun sağlığı sağlık çalışanlarının sağlığından geçer. 
Meclisin açılması ile özlük haklarımıza yönelik 
düzenlemelerin acilen gündeme alınmasını talep ediyoruz. 
Sunulan tasarıdan daha geri bir düzenlemeyi asla kabul 
etmeyeceğimizi, üretimden gelen ve emeğimizden 
aldığımız gücümüzü kullanmaktan kaçınmayacağımızı bir 
kez daha hatırlatıyoruz. Taleplerimiz, Ekonomik ve özlük 
haklarımızla ilgili yeni yasa tasarısının en kısa zamanda 
meclise sunulmasını İstiyoruz, Ücretlerimize gerçek 
enflasyon ve yapılan zamların üzerinde zam İstiyoruz! 
Döner sermaye veya performans değil; emekliliğimize 
yansıyan, insanca yaşayacağımız tek ücret istiyoruz, 7200 
ek gösterge ve yılda 120 gün yıpranma payı İstiyoruz, 
COVID-19'un meslek hastalığı sayılmasını istiyoruz, 
Sağlıkta yeni bir şiddet yasası İstiyoruz!”
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) kalite 
güvencesi süreçlerinin yönetilmesi kapsamında 
gerçekleştirilen faaliyetlere yönelik iç tetkik sürecinin 
tamamlanması ardından, yılsonu yönetimin gözden 
geçirmesi toplantısı Rektörlük Senato Salonunda 
gerçekleştirildi.
ÇOMÜ Rektör Yardımcısı ve Kalite Güvencesi Komisyonu 
Başkan Vekili Prof. Dr. Pelin Kanten başkanlığında 
gerçekleştirilen toplantıya, ÇOMÜ Kalite Güvencesi Üst 
Komisyonu Üyeleri, İç Paydaş Danışma Kurulu Üyeleri ve 
Kalite Güvence Ofisinde görevli personel katıldı. Toplantıda 
konuşan Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Pelin Kanten, Kalite 

Güvence çalışmalarının ÇOMÜ için önemine vurgu yaptı. 
Kalite güvencesi süreçlerinin ÇOMÜ genelinde daha fazla 
içselleştirilmesi gerektiğini belirten Prof. Dr. Pelin Kanten, 
bu kapsamda akademik ve idari personele yönelik çeşitli 
eğitim faaliyetlerin gerçekleştirileceğinin altını çizdi. 
Toplantıda ÇOMÜ Kalite Baş Denetçisi ve Kalite Güvence 
Ofisi Sorumlusu Öğr. Gör. Ergül Söylemezoğlu, ÇOMÜ 
akademik ve idari birimlerinin gerçekleştirmiş olduğu 
kalite güvencesi faaliyetlerini dikkate alarak hazırladığı iç 
tetkik raporunu komisyon üyelerine aktardı. Toplantı, 
komisyon üyelerinin kalite güvencesi çalışmalarının 
iyileştirilmesine yönelik görüş ve önerileri ile sona erdi.

Kalite Güvencesi Kapsamında Yönetim Gözden Geçirildi

ÇTB, yeni yıla üye ziyaretleriyle başladı

Çanakkale Ticaret Borsası (ÇTB) Meclis Başkanı Abdullah 
Deniz ve Yönetim Kurulu Üyeleri Birol Çetin, Ahmet Uzun 
ve Genel Sekreter Sevcan Elver'den oluşan heyet, 2022 
yılına üye ziyaretleri ile başladı.
Yılın ilk günlerinde Gelibolu'da yer alan üyelere yapılan 
ziyaretlerde, 2021 yılı sektör değerlendirmeleri, 2022 yılı 
Borsadan beklentiler, faaliyet konuları, iş dünyası ve 
ekonomi üzerine değerlendirmeler yapılarak, görüş 
alışverişinde bulunuldu. ÇTB Meclis Başkanı Abdullah 
Deniz ziyaretlere ilişkin yaptığı açıklamada “Yeni bir yılın 

içerisine girdiğimiz bu günlerde Ticaret Borsası Yöneticileri 
olarak üye ziyaretlerini gerçekleştirmeye devam ediyoruz. 
Ziyaretlerimizdeki temel amacımız üyelerimizden geri 
bildirimlerin alınarak, taleplerin belirlenmesi ve önerilerin 
dile getirilmesidir. Ziyaret ettiğimiz her üyemizden 
aldığımız geri bildirimlere ilişkin oluşturduğumuz raporlar 
çerçevesinde, ortaya çıkan konulara ilişkin lobi çalışmaları 
ve toplantılar gerçekleştireceğiz. 2022 iş planımızı, 
hedeflerimizi ve projelerimizi gerçekleştireceğiz” dedi.  

Amatör Spor 
Kulüplerine Destek
Çanakkale kent merkezi ve mücavir alan sınırları 
içerisinde faaliyet gösteren amatör spor kulüplerinden 
gelen talepler doğrultusunda Çanakkale Belediyesi 
spor malzemesi dağıtımlarına devam ediyor.
Kentlilerin spora ve sağlıklı yaşama teşvik edilmesi 
amacı ile birçok alanda çalışmalar düzenleyen 
Çanakkale Belediyesi, 2021 yılında da spora, sporcuya 
destek olmak amacı ile amatör spor kulüplerine 
verdiği destekleri sürdürdü. Sporun gelişmesi amacı 
ile Çanakkale Belediyesi tarafından verilen destekler 
nedeni ile spor kulüpleri memnuniyetlerini dile 
getirerek, kenti başarı ile temsil etme sözü verdi. 
Çanakkale Belediyesi, sporun ve sporcunun dostu bir 
belediye anlayışı ile  her yıl düzenli olarak amatör spor 
kulüplerine yönelik verdiği desteklere 2022 yılında da 
devam edecek.  

Tarihi okulun restorasyonu tamamlandı
İl Genel Meclis Başkanı Nejat Önder Merkez İl Genel Meclis 
Üyesi Şener Akçay ile birlikte  restorasyonu tamamlanan 
tarihi Kurşunlu köyümüzün okulunda incelemelerde 
bulundu.
Restorasyonun tamamlandığını ve tarihe sahip çıkmamız 
gerektiğini ifade eden İl Genel Meclis Başkanı Nejat Önder, 
“Okul binalarının yapımında öne çıkan isimlerden biri, 
Çanakkale Savaşları sırasında, 10 Ağustos 1914'te 
Çanakkale Müstahkem Mevkii Komutanlığına atanan 
Cevat Paşa'dır (1870-1938). Cevat Paşa, Çanakkale'de 
bulunduğu 27 ay içinde amele taburlarını çalıştırarak birçok 
okul yaptırmıştır. Bu okullardan biride Kurşunlu köy 
okuludur. Restorasyonu tamamlanan okul tekrar eğitime 
kazandırılacak, köyümüze hayırlı olsun” dedi.  

Kent yeni bir rekreasyon 
alanına kavuşuyor!
Yakın zamanda açılışı yapılarak kente kazandırılacak 
Esenler Mahallesi Hoşgörü Parkı'nda çalışmalar son 
aşamaya geldi.
Toplam 11.700,81 m² alana sahip, yeşil alanın hakim 
olduğu Hoşgörü Parkı Projesi; 110 m² Fitness alanı, 250 
m² çocuk oyun alanı, 500 m uzunluğunda koşu 
parkuru ve 8.000 m2 yeşil alandan oluşuyor
Tüm bu rekreasyon alanlarının yanı sıra Hoşgörü 
Parkı'nda düşünür, yazar ve sanatçıların rölyefleri 
sergilenecek, park genelinde kullanılan sanatsal 
objeler ile sergi alanları oluşturulacak. Engelli dostu 
olarak tasarlanan proje içerisinde, bu konsepte uygun 
malzemeler kullanıldığı bildirildi.

Yeni hizmet binası inşaatında inceleme
Vali İlhami Aktaş, yapımı devam eden Aile ve Sosyal 
Hizmetler İl Müdürlüğü yeni hizmet binası inşaat alanında 
incelemelerde bulundu.

Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü Muhammet Mermer'in 
de bulunduğu incelemelerde Vali İlhami Aktaş, yapım 
çalışmaları devam eden Aile ve Sosyal Hizmetler İl 
Müdürlüğü yeni hizmet binasının yapımında gelinen son 
durum hakkında yetkililerden bilgi aldı. Vali İlhami Aktaş, 
yapım çalışmalarında emeği geçen herkese teşekkür 
ederek Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü yeni hizmet 
binasının Çanakkale'mize hayırlı olması temennisinde 
bulundu.  
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TÜRK MENŞEELİ 
COVİD 19 AŞISI,

04.12.2020 tarihinde; “ COVİD - 19 Aşısı - Aşılanma 
Hakkında 2019'da Meclise Sunulan Yasa Teklifi ! ” 
başlıklı bir yazı yazmış ve genel olarak pandemi ve 
aşı hakkında düşüncelerimi paylaşmış idim. ( 
https://www.gazetedegisim.com/yazar/kamil-
ali-askin/covid-19-asisi-asilanma-hakkinda-
2019-da-meclise-sunulan-yasa-teklifi-551-kose-
yazisi  )
O günden bu güne, dünya ile birlikte ülkemizde de 
alınan kapanma tedbirlerinin yanında öne 
geçilemeyen pandemi belasına, başat tedbir olarak 
önerilen aşılanma, görünen o ki istenen etkiyi 
dünyada ve ülkemizde gösteremediği 
anlaşılmaktadır. 
Bireylerin aşı olma adedinde de ilk doz, ikinci doz, 
üçüncü doz ( hatırlatma dozu ) şeklinde 
mütemadiyen artış yapılmasına doğru 
gidilmektedir. Çevremde beşinci doz aşı oldum 
diyen bireylere, sosyal medyadan bu durumu ilan 
edenlere bile rastlamaya başladım. 
Vaka sayılarının ise aşılanma oranına rağmen 
düşmediği söylenmektedir. Dileyim o ki 2022 yılı 
artık pandeminin bittiği yıl olsun. 
Bu arada yerli aşı da milletimizin imdadına hızır gibi 
yetişti.  Hayırlı olsun.
Ancak, yerli aşı Türkovac aşının piyasaya sürülmesi 
için çaba gösteren Prof. Dr. Aykut Özdarendeli ve 
ekibinin PR'ı, Alman aşısı üreten kişiler kadar 
yapılmadı maalesef. 
İmdat deyince yerli bir prezervatif firmasının, 
başarılı bir reklamı geldi aklıma. “ Arka fonda 
doğum günlerinde terennüm edilen şarkının müziği 
eşliğinde görüntüye gelen bebek resimleri ve anons 
eşliğinde İlker, Songül, Soner, Yeter, İmdat ya da … ”  
şeklinde biten reklam  bence etkili ve başarılı. 
Merak edenler, video paylaşımları ile meşhur sosyal 
medya mecrasından bu reklamı izleyebilirler.
Bu prezervatif reklamının Türk toplumunun doğum 
kontrolüne ve böylece nüfusun azaltılmasındaki 
etkisinde ne kadar başarılı olduğuna ilişkin bir 
çalışma mutlaka vardır ancak, aynı mantıkla gider 
isek, bunca aşı reklamına rağmen, salgın hastalığın 
önüne henüz hem dünyada hem de ülkemizde 
geçilemediği ise ortada. 
Dolayısı ile ilk doz, ikinci doz, üçüncü doz, dördüncü 
doz, beşinci doz derken, yeter ve imdat doz şeklinde 
ilerlenmez inşallah. 
Bu vesile ile 2022 yılının dünyaya ve ülkemize barış, 
huzur, sağlık, ekonomik refah getirmesini dilerim. 
Hukukun içinde, sorumluluk bilinci ile en önemlisi 
sevgi ile kalın. 03.01.2022	

Ali AŞKIN

Okulların Yeniden Kapanması 
Çocukları Olumsuz Etkileyebilir
Okulların yeniden kapanmasının çocukları olumsuz 
etkileyeceğini söyleyen Klinik Psikolog Dr. Kahraman 
Güler, “Daha fazla dikkat dağınıklığı yaşayabilirler, okul 
başarıları düşer. Ödevlerini yaparken zorlanabilirler. Evde 
ailesiyle iletişim problemi ortaya çıkabilir” dedi.
 Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer, geçen gün okullarda yüz 
yüze eğitimin devamına yönelik yaptığı açıklamada, “Şu an 
için okullarda yüz yüze eğitime ara verme gündemimizde 
değil” demişti. 
 Pandemi nedeniyle ciddi sağlık problemi yaşamayan 
çocuklar, virüsün toplumsal yaşamda yarattığı değişimden 
olumsuz etkileniyor. İstanbul Aydın Üniversitesi Fen 
Edebiyat Fakültesi Psikoloji Bölümü'nden klinik psikolog Dr. 
Kahraman Güler, bu değişimlerin çocuklar üzerindeki 
etkisine yönelik bilgi vererek, ailelere tavsiyelerde bulundu. 

 “DAHA ÖFEKLİ HALE GELEBİLİRLER”
 Dr. Güler konuya ilişkin açıklamasında, “Yaşamdaki 
olumsuz olaylar ne kadar sık tekrar ederse ve bireyler buna 
maruz kalırsa etkilenme düzeyleri o kadar artar. Okul 
çocukların sosyalleşmesi açısından önemli bir kurum. 
Çocuklar burada birebir öğreniyor, arkadaşlarıyla temas 
kuruyor. Tekrar kapanma ve online eğitim çocukları 
olumsuz etkiler. Çocuklar daha fazla dikkat dağınıklığı 
yaşayabilir. Ödevlerini yaparken zorlanabilirler. Evde 
ailesiyle iletişim problemi ortaya çıkabilir. Çocuklar 
duygusal açıdan daha öfkeli olabilir, içine kapanabilir. 
Özellikle sosyalleşmeyi seven çocuklar tekrar kapanmada 
daha çok sorun yaşayacaktır” diye konuştu. 

 “UYUMSUZ DAVRANIŞLAR ORTAYA 
ÇIKABİLİR”
 Teknolojinin yoğun kullanımına dikkat çeken Dr. Güler, 
“Böyle durumlarda aileler çocukların eline telefon, tablet 
vererek onları durdurmaya çalışıyor. Ama biz daha iyi 
iletişim kurması için teknolojiyi daha az kullanmasını 
öneriyoruz. Fakat bu dönemde teknoloji kullanımı artabilir, 
uyumsuz davranışlar ortaya çıkabilir. Örneğin çocuk 
tırnağını yiyebilir. Kardeşleriyle sık sık tartışabilir. 
Verdikleri tepkiler çocuktan çocuğa değişir. Okulların 
açılma ve kapanmaları sık tekrar ederse çocuklar daha 
uyumsuz davranış sergileyebilir. Çünkü tutarlı ve sağlıklı 

bir ortamda daha sürdürülebilir tepkiler veriyorlar” 
ifadelerini kullandı. 

 “BAŞARIYI DÜŞÜREBİLİR”
 DSÖ'nün sağlığı fiziksel, sosyal ve ruhsal anlamda bir bütün 
olarak değerlendirdiğini hatırlatan Dr. Güler, “Çocuklar 
tekrar evlere kapanmak zorunda kaldığında her açıdan 
olumsuz etkileniyorlar. Özgüven, yeterlilik duygusunda 
oynamalar olabiliyor. Başarıyı düşürebilir belki daha içe 
dönük, az ilişki geliştirmeyi seven çocukta farklı değişimler 
olabilir ama geneline bakarsak duyguların niteliği düşebilir” 
dedi.

 AİLELERE TAVSİYELER 
 Ailelere tavsiyelerde bulunan Dr. Güler, “Bir çocuğu ikna 
etmenin en iyi yolu ortaya koyduğumuz davranışları neden 
sonuç ilişkisi içerisinde açıklamaktır. Çocuklara davranışın 
nedenine, süresine ve sonucuna yönelik bilgi vermeliyiz. Bu 
süreçte çocukların ortaya çıkaracağı duygu ve düşünceleri 
kabul etmek gerekiyor. Koşulsuz kabul edildiklerinde 
kendilerini güvende hissediyorlar. Aileler tutarlı davranırsa 
çocuk olumsuz davranışı bırakacaktır. Çocuklarla 
iletişimde kalmaya devam etmeliyiz. Duygu ve 
düşüncelerini sorabiliriz. Ödevlerine yardım etmeliyiz” diye 
konuştu.  

22 yıllık koltuğu devretti
Çanakkale'de, esnaf odaları başkanlık seçimleri devam 
ediyor. Küçük Sanayi Sitesi'nde Çanakkale Marangozlar 
Odası Başkanlığı Olağan Seçimli Genel Kurulu 
gerçekleştirildi. Alaattin Gündüz, 156 oyla seçimi kazanan 
oldu. 22 yıldır başkanlık yapan Bayram Taşyapı ise 60 oyda 
kalarak seçimi kaybetti. 
Yeni yılın başlaması ile birlikte Çanakkale'de esnaf odaları 
seçimleri son hızla devam ediyor. Dün, Çanakkale 
Marangozlar Odasında Olağan Seçimli Genel Kurulu 
heyecanı yaşandı. Mevcut başkan Bayram Taşyapı ve 
Alaattin Gündüz'ün aday olduğu seçimler bir çok oda 
başkanı ve Esnaf ve Sanatkarlar Odası Birlik Başkanı Ünal 
Özcan'ın da katılımı ile gerçekleşti.

YILLARIN BAŞKANI FARKLI KAYBETTİ
 22 yıldır oda başkanlığı yapan Bayram Taşyapı seçimi 
farkla kaybetti.  Eski Başkan Taşyapı 60, Alaattin Gündüz 
156 oy aldı. Çok farklı bir sonuçla seçimi kazanan Alaattin 
Gündüz, "Seçim sonuçları meslektaşlarımıza ve 
Çanakkalemize hayırlı olsun"şeklinde konuştu.
 Bir önceki dönem yapılan genel kurulda da aday olan 
Alaattin Gündüz 79, Bayram Taşyapı ise 104 oy almıştı.

 YILLARCA HİZMET ETTİN DEDİ, ELİNİ 
ÖPTÜ
 Seçimin tamamlanmasının ardından mevcut başkanı  

tebrik eden  Birlik Başkanı Özcan, eski Başkan Taşyapı'nın 
elini, 'Bunca yıl odamıza hizmet verdin' ifadeleri ile öperek 
teşekkür etti.
Esnaf ve sanatkarların seçimlerinde kazanan kaybeden 
olmaz. İrade sandıktır, sandıktan çıkan hepimizin 
başkanıdır.  Yıllarca hizmet eden Bayram Başkanımız var, 
hizmete talip olan Alaattin Başkanımız var. Takdir Alaattin 
Başkanımızdan yanadır.  Dört yıl sürecek dönemde sayın 
Başkana ve ekibine başarılar dileriz. Hayırlı uğurlu olsun” 
dedi.
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İYİ Parti'nin Çanakkale'de örgütlenmesi ve kurulması 
aşamasında çalışmalarda aktif yer alan ve Kurucu İl 
Başkanı olan İrfan Dehmen, daha önce istifa ettiği 
Cumhuriyet Halk Partisi safına geçti. Dehmen, “Bugün 
yeniden partime, yuvama geri dönüşüme vesile olan, bu 
sürecin işleyişinde büyük etkileri olan bu insanlara 
teşekkür ederim. Her iki genel başkanın da mücadelesine 
biz de Çanakkale'den elimizden geldiğince mücadele 
etmeye çalışacağız” dedi.  İYİ Parti'nin Çanakkale'de 
örgütlenmesi ve kurulması aşamasında çalışmalarda aktif 
yer alan  ve Kurucu İl Başkanı olan İrfan Dehmen,  
Cumhuriyet Halk Partisi safına geçti.  Dehmen'in parti 
rozetini takma törenine Cumhuriyet Halk Partisi Genel 
Başkan Yardımcısı Muharrem Erkek, Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan,  Merkez İlçe Başkanı Süleyman Erte ve 
partililer katıldı.

YUVAMA DÖNDÜĞÜM İÇİN MUTLUYUM
Yeniden Cumhuriyet Halk Partisine dönen İrfan Dehmen'e  
parti rozetini, Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan 
takdim etti.
Dehmen, kısa bir konuşma yaparak; “Bundan yaklaşık 15 
yıl önce  siyaset hayatına başladığım zaman, yine siyasete 
girmeme vesile olan  Belediye Başkanımız Ülgür Bey ve  
Genel Başkan Yardımcımız Muharrem Erkek gibi  beni 

Cumhuriyet Halk Partisi saflarına katan bu iki değerli 
isimdi.  Bugün yeniden partime, yuvama geri dönüşüme 
vesile olan, bu sürecin işleyişinde büyük etkileri olan bu 
insanlara teşekkür ederim.  Millet İttifakının Türkiye'nin 
üzerine çöken bu karanlık belayı, yok edeceğine 
inanıyorum.  İYİ Partiden ayrılmış olmam, o arkadaşlarla 
tamamen farklı görüşlere sahip olduğumuz anlamına 
gelmez.  Birçok temel değerde hala aynı fikirleri 
düşündüğümüz insanlar.  Her iki genel başkanın da 
mücadelesine biz de Çanakkale'den elimizden geldiğince 
mücadele etmeye çalışacağız” dedi.

TÜRKİYE'NİN 13. CUMHURBAŞKANI 
MİLLET İTTİFAKI ADAYI OLACAK
 Rozet Takma Programına katılan Genel Başkan Yardımcısı 
Muharrem Erkek de “Bugün halkın gerçek gündemi 
işsizlik, yoksulluk, hayat pahalılığı, Biliyorsunuz TÜİK yine 
hayali bir enflasyon programı açıkladı.  Tabi ki sarayın bir 
kurulu haline geldi.  Hep söylüyoruz, halka yanlış bilgi 
vermek suçtur ve bu suçu işlemeye devam ediyorlar. Ama 
biz de bunları kararlıkla takip etmeye devam edeceğiz.  
Sarayda ekmek elden su gölden her şey bedava. Ama 
vatandaş markete, pazara gittiğinde gerçek enflasyonu 
yaşıyor. Onun için gerçeğin üzerini örtmek mümkün 
değildi.  Diğer taraftan Bağımsız İktisatçı Grubu o da günlük 
bir enflasyon rakamı açıkladı. Açıkladıkları enflasyon %82, 
diğer tarafta TÜİK tarafından açıklanan %36'lık enflasyon. 
Ülkemiz bu kadar basiretsiz bir yönetimi kesinlikle hak 
etmiyor.  Bugün ülke derin bir yoksulluk ile karşı 
karşıyayken devletin kurumları gerçekleri halktan 
gizleyemezler.  Ama biz bunları çözeceğiz.  Türkiye'nin 13. 
Cumhurbaşkanı Millet İttifakı Adayı olacak ve bundan 
sonra hızla reformlara başlayacağız” dedi.

“BU TABLOYU İLK SEÇİMDE 
DEĞİŞTİRECEĞİZ” 
Yaşanan sorunların Millet İttifakına olan ilgiyi arttırdığını 
belirten Muharrem Erkek, ilk seçimde iktidar olacaklarının 
da altını çizerek “Bu yaşananlar Ülkemizi Kaderi değildi.  

Bugün zam yapmaktan başka bir şeyi kalmayan bir iktidar, 
bir şey yapamıyorsa yapmaları gereken tek bir şey var. O 
da bütün demokratik ülkelerde olduğu gibi istifa etmek.  
Biz de derhal seçim diyoruz. Bunu vatandaş için, esnaf için, 
çiftçi için istiyoruz.  Bugün vatandaşlar Asgari ücret 
zammını istemiyoruz, yeter ki zamları geri alsınlar.  Bu 
tabloyu millet ittifakı olarak değiştireceğiz.  Millet İttifakı 
her geçen gün büyüyor.  Demokrasiye ve Hukukun 
üstünlüğüne inanan milyonlarla bu tabloyu ilk seçimde 
değiştireceğiz” dedi.

VATANDAŞ ERKEN SEÇİM İSTİYOR
Vatandaşın seçim istediğini belirten Muharrem Erkek 
“Türkiye'nin her köşesinde her gün sokaktayız ve vatandaş 
sandığın gelmesini istiyor.  Bugün Türkiye Yönetilmiyor 
Savruluyor.  Temel sorunlarımız olan ekonomi, eğitim, 
adalet,  dış politika ve toplumsal barış olan temel 
sorunlarımız her geçen gün ağırlaşıyorsa vatandaşın 
sırtına her geçen gün daha da yük biniyorsa tabi ki seçim 
olmalı. Çünkü mevcut iktidarın temel sorunları çözebilme 
kabiliyeti yoktur. Onun için Türkiye'nin yeni bir yönetim 
anlayışına ihtiyacı var” dedi.

“İLK SEÇİMDE HEP BİRLİKTE DUR 
DİYECEĞİZ” 
Genel Başkan Kemal Kılıçdaroğlu'nun  TÜİK ve Milli Eğitim 
Bakanlığından randevu alamaması  “Bir Hukuk devletinde 
ki Türkiye'yi bir Hukuk devletinden çok uzaklaştırdılar 
maalesef.  Yurttaşların bilgi edinme hakkı vardır. Tüm 
kamu kurum ve kuruluşlar da vatandaşlara bilgi vermekle 
yükümlüdür.  Bir kamu kurumuna herhangi bir yurttaş 
gittiğinde bilgi vermek zorundasınız, sorularına da cevap 
vermek zorundasınız.  Hele hele Ana Muhalefet Partisinin 
Lideri gidiyor, Milletin temsilcilerine devletin ve kamu 
kurumlarının kapılarını kapatmak, milletin yüzüne bu 
kapıları kapatmak demektir.  Biz Milletimize bazı 
gerçekleşri göstermek için bunları yapıyoruz.  Yapmaya da 
devam edeceğiz ve milletimiz de gerçeği görmüş olacak. 
Bugün devleti çürüten bir iktidarla karşı karşıyayız.  Buna 
ilk seçimde hep birlikte dur diyeceğiz” dedi. 

İyi Parti Kurucu İl Başkanı Dehmen, Yeniden CHP'de 

DYP, ANAP'A ÇAĞRI 'YUVANIZA DÖNÜN' 
Demokrat Partinin kuruluş yıldönümü dolayısı ile bir basın 
açıklaması yapan Çanakkale Demokrat Parti İl Başkanı Nail 
Babacan, partisinin yeni yaşını kutlarken, merkez sağ 
seçmenine de 'Eve Dönün' çağrısı yaptı.
Babacan “Genç Genel Başkanı Gültekin Uysal  ve liyakatli 
kadrosu ile Türkiye Cumhuriyeti  Devletini yönetmeye 
hazırdır. Buradan çağrı yapıyorum. Merkez sağ seçmeni ( 
DYP + ANAP) yuvanıza dönünüz Devletin ve Milletin 
Merkez sağ yönetime ihtiyacı vardır. Demokrat Parti sizleri 
beklemektedir. Çünkü Merkez Sağ, Cumhuriyetle - 

Demokrasi - Atatürk'le kavgalı değildir. Bu üç unsur 
devletimizin Temel değeridir. Demokrat Parti'de kural 
Hizmet yarışıdır. AKP iktidarı Türkiye'yi yönetemiyor. 
Ülkemizi ve Vatandaşlarımızı felaketler beklemektedir. 
Üniteler yapı tehdit altındadır. Topraklar yabancılara 
satılmaktadır. AKP Demokrasiyi Boğmaya çalışmaktadır. 
Merkez sağ seçmeni Demokrat Parti'ye destek vererek 
Demokrasiye sahip çıkacak ve AKP'ye boğdurmayacaktır. 
Demokrat Partiye yuvanıza dönünüz. Huzur ve refah, 
güven, adalet, Demokrat Parti çatısı altındadır. ” dedi.

“Maaşlara Yapılan Zamlar Devede Kulak Kalıyor”
Hayat pahalılığı karşısında memurlara yapılan 
zamların devede kulak olduğunu söyleyen 
Cumhuriyet Halk Partisi(CHP) İl Başkanlığı TUİK 
enflasyon rakamlarının gerçeği yansıtmaktan çok 
uzak olduğunu belirterek,“Enflasyon oranının ne 
olduğunu markete giden çocuklar bile TUİK 'ten daha 
iyi biliyor” dedi.
CHP Çanakkale İl Başkanlığı tarafından yapılan 
açıklamada şu ifadelere yer verildi: “Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, en son yaptığı açıklamada 'Memurlarımızın 
maaşında toplamda yüzde 30,5'lik bir artış yaptık' 
dedi. Ancak kamu çalışanlarının üyesi bulundukları 
sendikalar artış oranının yüzde 27,5 olduğunu 
açıklıyorlar. Öncelikle bir yanlış ifadeyi düzeltelim: Bu 
bir artış değil. Üzerinde oynanmış, gerçeği 
yansıtmayan; markette, çarşıda, pazardaki fiyat 

artışlarının yanına bile yaklaşmayan enflasyon oranını 
maaşlara eklemeye zam yaptık denmez. Enflasyon 
oranının ne olduğunu markete giden çocuklar bile 
TUİK 'ten daha iyi biliyor. Asgari ücrete, emeklinin, 
memurun, işçilerin gelirlerine yapılan sözde artışlar; 

vatandaşlarımız daha maaşlarını alamadan gece yarısı 
zamlarıyla onlardan geri alındı. İktidar; emeklilerin, 
işçilerin, memurların maaşlarını iyileştirmeye yine 
yanaşmadı. “Zam” diye maaşlara yaptıkları eklemeler 
enflasyonu karşılamıyor; hayat pahalılığının yanında 
devede kulak bile kalmıyor. Yandaş basın organlarının 
"Emekliye, memura zam" diye verdikleri sözde 
müjdeler; enflasyonun, ekonominin ne hale geldiğinin 
itirafından başka bir şey değildir. Vatandaşlarımızın 
alım gücü iyileşmiyor, aksine her geçen gün kötüye 
gidiyor. İşçi, memur, emekli daha maaşını almadan 
yeni yıla zam haberleriyle girdi. Maaşlar artmadan 
faturalar daha da kabardı. Soruyoruz; elektriğe yüzde 
125 zam yapıldığı nerede görülmüş? Hiç mi vicdanınız 
kalmadı? Cumhuriyet Halk Partisi olarak haftalar 
öncesinden hükümeti uyardık” ifadelerini kullandı.
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DEVA Partisi İstanbul Milletvekili, Hukuk ve Adalet 
Politikaları Başkanı Mustafa Yeneroğlu, Deva 
Partisinin Çanakkale İl Başkanlığı'nı ziyaret ederek 
basın açıklaması yaptı. Milletvekili Yeneroğlu; '' DEVA 
partisi olarak bir seçimlerde ortak bir cumhurbaşkanı 
adayı ile çıkmak gerekiyor. Bu adayın da seçimi açık 
ara kazanması gerekiyor. Çünkü 2. tura gidildiği 
takdirde, çok karışık olaylarla Türkiye karşı karşıya 
kalabilir. Tek adam anlayışı ile koskocaman 85 
milyonluk bir ülke yönetilemez. Ortak akıl 
mekanizmaları lazım. İstişare kültürü lazım, denge 
denetleme lazım. Bu iktidar gidecek bu çok net'' dedi.   
Çanakkaleye gelerek siyasi temaslarda bulunan, 
DEVA Partisi İstanbul Milletvekili, Hukuk ve Adalet 
Politikaları Başkanı Mustafa Yeneroğlu, Çanakkale İl 
Başkanlığında basın mensupları ile bir araya gelerek, 
gündemi değerlendirdi.
Gazetecilerin sorularına geçmeden kısa bir 
değerlendirme yapan Yeneroğlu parti teşkılatlanması 
hakkında konuşarak,''Malumunuz ülkemiz çok kötü 
bir tablo ile karşı karşıya, her geçen gün vatandaşımız 
hayat pahalılığını yoksulluğu gün geçtikçe artan bir 
şekilde hissediyor. Biz deva partisini bu sebepten 
dolayı özellikle kurduk. Türkiye'nin temel sorunlarını 
güçlü demokrasi, başta olmak üzere sorunlarını 
çözmeden Türkiye'nin herhangi bir sorununu 
ekonomik sorunu veya başka sorunlarını çözmek 
mümkün değil, bu da bütüncül bir program ile ancak 
olabilir. Bu bütüncül programın gereği olarak, 
Türkiye'de ötekisi olmayan tek parti, oturduk çalıştık, 
bu anlamda özgürlükçü demokratik felsefe üzerine 
bina eden bir anlayış üzerine Deva Partisini inşa eden 
bir program oluştu. Bu programdan yola çıktık bu 
programı milletimize takdim etmeye çalışıyoruz. Parti 
programımızın ötesinde, bir taraftan teşkilatlanma 
çalışmalarını hızlandırırken, ki bu hafta itibari ile 100 
bin üyeyi aşmışız. Türkiye'nin bütün illerinde 
teşkilatlandık. Belde ve mahallerde teşkilatlanma 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bunu niye yapıyoruz, 
Türkiye'de 90 siyasi parti var. 91. Parti olmak için bunu 
yapmadık.'' dedi. 

“TÜRKİYE'YE DIŞARIDAN YATIRIM 
GELMESİ ZORUNLU”
Milletvekili Yeneroğlu şu başlıklara  vurgu yaptı:
 ''Asgari ücreti arttırmak ile çözülebilir bir sorun değil, 
çünkü asgari ücretteki artış ile enflasyon durmadı 
daha da alevleniyor. Hiçbir sorunun çözülmesi bu 
anlamda mümkün değil, Çözülmesi gereken köklü 
sorunlar var, bu sorunların üzerine gitmek lazım. 
Bununda dönüp dolaşacağı yol, Türkiye gibi bir ülkede, 
demokrasiye ve hukuk devletine geri dönmek, hesap 
verilebilir bir yönetim olmadığı sürece, denge 
denetleme olmadığı sürece, Türkiye'ye dışarıdan 
yatırım gelmez, Türkiye'ye dışarıdan yatırım gelmesi 

zorunlu. Çünkü Türkiye'nin Kronik döviz ihtiyacı var. 
Bu döviz ihtiyacının doğrudan bir yatırım ile 
giderilmesi mümkün, bunun olması içinde Türkiye'nin 
tekrar dünyaya açılıp, dünyadan ciddi manada yatırım 
toplayan, yatırım çekebilen kendi güçlü genç insan 
kaynakları ile ortam sunabilen bir noktaya taşınması 
gerek.”

“ORTAK ADAY KONUSUNDA DİĞER 
PARTİLER İLE GÖRÜŞÜYORUZ”
 ''Biz ülkede Anayasal devlet iddiasından çok uzağız. 
Yani bugün bırakın hukuk devletini kanun devleti, 
olmanın da çok uzağındayız. Ülkede bazen içişleri 
Bakanının saçmalıkları ile uyanıyoruz. İşte ayağına 
sıkın hesabını bana sorun, yıkın binasının bir gün 
sonra mahkeme kararı gelsin, normalde bir hukuk 
devletinde, en marjinal partilerin temsilcilerinin bile 
söylemeyeceği, cümleleri Anayasayı öncelikli olarak 
sokakta korumak ile görevli olan bir içişleri bakanının 
olduğu bir ülkedeyiz. Dolayısı ile hiç olmadığı kadar 
hukuk devletinde uzak Türkiye, Masum insanları 
talimat ile cezaevinde tutuyor. Ülkede seçim 
güvenliğinden söz etmek mümkün olmaz. Bunu zaten 
İstanbul seçimlerinde gördük, ben o zaman Ak partide 
olmama rağmen tutumumu da net olarak ortaya 
koymuştum. Herkesin ülkede huzura kavuşabilmesi 
için Ak partililer dahil, herkesin asgari müşterekte 
hukuk devletidir. Hukuk devleti herkesin teminatıdır. 
Bunu savunmak tüm toplumun huzuru ve refahı için 
önceliklidir İktidar hukuk devletinden o kadar 
uzaklaştı ki, hukuk devletinden uzaklaşılmaktaki bu 
hal ülkeyi felakete sürüklemektedir. O sebepten 

dolayı da Asgari müştereklerde, bütün demokratik 
partilerin bir araya gelmesi ve iktidarı sonlandırması 
gerekiyor. Bu Türkiye için herkesin öncelikli vazifesi 
olarak değerlendiriyoruz biz, bu tabi ki 
Cumhurbaşkanlığı adaylığı ile ilgili şu anda, tablo belli, 
Bunun karşısında, DEVA partisi olarak bir 
cumhurbaşkanı adayı ile çıkmak gerekiyor. Bu adayın 
da seçimi açık ara kazanması gerekiyor. Çünkü 2 Tura 
gidildiği takdirde, çok karışık olaylarla Türkiye karşı 
karşıya kalabilir. Seçim güvenliğinden bahsedilmesi 
zor olabilir. Ortak Cumhurbaşkanı adayının da bu 
güçlendirilmiş Parlamenter sistemdeki çalışmaya 
uygun felsefeye uygun bir profil ile ortak aday olarak 
çıkılması gerektiğinin daha uygun olacağını 
düşünüyorum. Bu noktada da elbette diğer siyasi 
partilerle görüşüyoruz. ''

 “BU İKTİDAR GİDECEK BU ÇOK NET'' 
“Cumhurbaşkanı adayı eğer Tayyip Erdoğan olacaksa, 
Cumhurbaşkanlığını kaybettikten sonra meclis 
grubunda, şimdiye kadar başkanlık sistemi diyenlerin 
biran evvel parlamenter sisteme geçelim diyeceğini, 
düşünüyorum. Ama düşünseler de düşünmeseler de, 
önemli değil, iktidara karşı ilk fırsatta sandık milletin 
önüne geldiğinde, açık ara tutumunu ortaya 
koyacağını kanaatindeyim. Gerçekten biz tabloyu çok 
net görüyoruz. Daha da Tayyip Erdoğan düzeltir diyen 
insanların olduğunu da görüyoruz. Ama onlarda 
birkaç ay fikrini değiştirecek, Tek adam anlayışı ile 
koskocaman 85 milyonluk bir ülke yönetilemez. Ortak 
akıl mekanizmaları lazım. İstişare kültürü lazım, 
denge denetleme lazım. Bu iktidar gidecek bu çok net'' 
dedi. 

Türkiye Karşı Karşıya Kalabilir! 
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DİSK Emekli-Sen Çanakkale Şubesine bağlı emekliler dün 
İskele Meydanı'nda toplanarak hem emekli maaşına gelen 
zamları protesto etti hem de sendikaya açılan kapatma 
davalarına tepki gösterdi.
Basın açıklaması gerçekleştiren emekliler, maaş 
bordrolarını ve yaşanan zamlar sonrasında elektrik, su ve 
ulaşım faturaları başta olmak üzere faturalarını yakarak 
verilen düşük zamma tepki gösterdi.
Marmara DİSK Emekli Sendika Şube temsilcilerinin de 
katılımı ile Çanakkale'de toplanan emekliler İskele 
meydanında haklarını talep ettiler.

 KOLAYSA SİZ GEÇİNİN 
DİSK Emekli-Sen Çanakkale Şubesi Başkanı Yusuf,  
“Bugün en düşük emekli aylığı 1500 lira iken Maliye Bakanı 

açıklıyor: Türkiye'de şehir merkezindeki kiralar ortalama 
bin 261 lira!  Ne var ki toplum tarafından güvenirliğini 
yitirmiş, bu ülkenin 'resmi' istatistik kurumunun çarşıda, 
pazarda gerçek enflasyonun yüzde 60'lara dayandığı bir 
ekonomik krizin tam ortasında gerçeklikten uzak veriler 
paylaştığını geçtiğimiz ay ve dün açıkladığı enflasyon 
rakamlarında gördük.  O nedenle ne TÜİK'in aldatıcı, yapay 
ve elastik açıklamalarına, nede Maliye Bakanı'nın tespitine 
değil, Kendi gözlerimizle gördüğümüz ve bizzat kendi  
yaşadığımız gerçekliklere, çarşıya pazara ve şehir 
merkezindeki gerçek kiralara bakıyor ve görüyoruz ki 
ortalama  kira fiyatları 2 bin 459 lira. A dan Z ye her şeye 
yüzde elli, yüzde yüz otuz zam geldi. Soruyoruz: Yoksulluk 
sınırının 10 bin liranın üstüne çıktığı bir kriz döneminde, 
Bin 500 lira aylıkla bir emekli bir ay boyunca nerede 

barınabilir, ne yiyebilir, hangi doktora görünebilir, hangi 
tedaviyi karşılayabilir?  Soruyoruz: Çift maaşlı ilk bakan 
olan ve aylık 65 bin lira maaş alan Maliye Bakanı sadece bir 
ay bir emekli aylığıyla geçinebilir mi? Soruyoruz: Emekli 
aylığının 69 katı maaş alanlar, maaşlarına rekor zamlar 
yapanlar, aylık 1500 lira ile geçinebilir mi? Haykırıyoruz, 
Kolaysa Siz Geçinin” dedi.

Yakarız bu bordroyu!

Elektrik fiyatlarına büyük zam
Elektrik ücretlerine, tüm tüketici gruplarında vergi ve 
fonlar dahil olmak üzere yüzde 52 ile yüzde 130 arasında 
değişen oranlarda zam yapıldı.
Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu'nun kararı Resmi 
Gazete'nin mükerrer sayısında yayımlandı. Buna göre, 
elektrik tarifelerinde mesken, sanayi ve ticarethane abone 
grupları için vergi ve fonlar dahil ortalama yüzde 52 ile 
yüzde 130 arasında değişen oranlarda zam yapıldı.
EPDK'dan yapılan konuyla ilgili açıklama şöyle;
"Kademeli tarifenin hedefi dar gelirli vatandaşlarımızı 
korumak ve enerji kullanımında tasarruf ve verimliliği 
artırmaktır. Bilindiği üzere pandemi koşulları sebebi ile 
hammadde fiyatlarında yaşanan artışlar sonucunda enerji 
maliyetlerinde de çok büyük artışlar meydana gelmiştir. 

Dünya spot piyasalarında elektrik üretiminde kullanılan 
kömür fiyatlarında; 5 kat, doğal gaz fiyatlarında ise 10 katlık 
artışlar olmuştur. Türkiye enerji sektörü de bu süreçte, 
küresel düzeyde ortaya çıkan olağanüstü maliyet 
artışlarından etkilenmiştir. Ancak kurumlarımız 
arasındaki iş birliği ile bu artışlar tüketicilerimize asgari 
düzeyde yansıtılmıştır.
Ayrıca devletimiz vatandaşlarımızı bu artışlardan koruma 
amacıyla elektrik faturalarında yarısını, doğal gazda ise 
beşte dördünü karşılayarak 2021'de toplamda 100 milyar 
liralık bir destekte bulunmuştur.
Gelinen noktada enerji piyasalarının sürdürülebilirliği, 
maliyet bazlı fiyatlandırmanın ve öngörülebilirliğin 
sağlanması için zorunlu hale gelen bir düzenleme yapıldığı 

aktarılan açıklamada, “Verimlilik odaklı kademeli tarifeye 
geçiş ile birlikte 1 Ocak 2022 tarihinden itibaren mesken 
aboneleri için aylık 150 kWhe kadar olan tüketim 
miktarları için nihai fiyat 1,37 TL/ kWh, aylık tüketimlerin 
150 kWhın üstündeki kısmı için ise 2,06 TL/ kWh olarak 
uygulanacaktır” ifadelerine yer verildi.”

Sürü olarak geziyorlar!
Gaziantep'te 4 yaşındaki Asiye Ateş'in 2 vahşi pitbullun 
saldırısıyla ağır yaralandığı görüntülerden sonra ülke 
gündemine oturan sokak köpekleri vatandaşlar için potansiyel 
tehlike olmaya başladı.
Çanakkaleli vatandaşların bir kısmı da, Esenler Mahallesi,  
Sarıçay civarı ile Güzelyalı Dardanos Bölgesi'nde sürüler halinde 
yaşayan sokak köpeklerinden, özellikle sabah saatlerinde 
tedirgin olduklarını dile getirdi. Sürü halinde dolaşan köpeklerin 
kimi zaman fiziki saldırında bulunduğu kimi zaman da 
havlayarak insanları özellikle okula giden öğrencileri 
korkuttuğu ifade edildi. 
Gaziantep'teki vahşi olayla yeniden gündeme gelen ve 
belediyeleri iki ayrı gruba ayıran başıboş sokak hayvanı konusu 
gündemdeki yerini korumaya devam ediyor. 4 yaşındaki Asiye 
Ateş'in 2 vahşi pitbullun saldırısıyla ağır yaralandığı 
görüntülerden sonra,  bir erkek çocuğuna da dört köpeğin 
birden saldırdığı görüntüler vatandaşlar arasında tedirginlik 
yarattı.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, duruma el koyarak 
belediyelere sokak köpeklerinin toplatılması çağrısında 
bulundu. AK Parti belediyeleri bu çağrılara uyarken CHP'li 
belediyeler çoğu buna karşı çıktı.
CHP'li Çanakkale'de de sokak köpeklerinin toplatılması 
yönünde bir uygulama başlatılmadı. Çanakkale Belediyesi 
geçtiğimiz günlerde sosyal medya hesabından bir paylaşım 
yaparak, “Çanakkale'yi paylaştığımız can dostlarımızı 5199 
sayılı Hayvanları Koruma Kanunu gereğince Veterinerliğimiz ve 
gönüllülerimiz ile birlikte korumaya, kısırlaştırmaya, tedavi ve 
beslenme çalışmalarını dün olduğu gibi bugün de sürdürmeye 
devam edeceğiz. Merak etmeyiniz; hiçbir can dostumuz 
sahipsiz bırakılmayacak, acil ve münferit durumlar dışında 
yaşam alanlarından koparılmayacaktır” ifadelerini kullandı.
Çanakkaleli vatandaşların bir kısmı da, Esenler Mahallesi,  
Sarıçay civarı ile Güzelyalı Dardanos Bölgesi'nde sürüler halinde 
yaşayan sokak köpeklerinden, özellikle sabah saatlerinde 
tedirgin olduklarını dile getirdi.
Mesailerine sokakların daha tenha olduğu erken saatlerde 
başlayan çalışanlar ile okula giden öğrenciler için durumun 
riskli olduğunu dile getiren vatandaşlar, üzücü olaylar 
yaşanmadan duruma el konularak, yetkililerin gerekeni 
yapmasını  beklediklerini ifade etti.

Trafik sigortasında tavan yüzde 20 artırıldı
Trafik sigortasında tavan primi 1 Şubat'tan itibaren yüzde 
20 oranında artırılırken, aylık tavan artışları yüzde 1,5 
olarak belirlendi.
Sigortacılık ve Özel Emeklilik Düzenleme ve Denetleme 
Kurumu (SEDDK), Karayolları Motorlu Araçlar Zorunlu 
Mali Sorumluluk Sigortasında Tarife Uygulama Esasları 
Hakkında Yönetmelikte değişikliğe gitti.
Dünkü Resmi Gazete'nin mükerrer sayısında yapılan 
değişiklikle birlikte, zorunlu trafik sigortasında tavan 
prim 1 Şubat 2022'den itibaren yüzde 20 oranında 
artırıldı. Bununla birlikte yine aynı tarihte geçerli olmak 
üzere aylık tavan artışların yüzde 1,5 olarak 
uygulanacağı kararı verildi.
Trafik sigorta poliçesinin iptali durumunda ise, sigorta 
şirketine tahakkuk eden primin 40 TL'den az 
olamayacağı, bu primin 32 TL'sinin acente komisyonu 
olarak tahakkuk ettirileceği hüküm altına alındı.
Ayrıca, yönetmeliğe eklenen bir ek madde ile SEDDK'nın 
araçların yakıt cinsine ve emisyon değerlerine göre prim 
indirim ve artırım oranlarına ek olarak yüzde 10'a kadar 

indirim veya artırım uygulamaları getirebileceği karara 
bağlandı.
Düzenlemenin sigorta şirketleri için ciddi zararlar yazılan 
trafik sigortası tarafında "kurtarıcı olduğu" 
değerlendiriliyor.
Sigorta şirketleri, maliyetlerin çok arttığını, devletin 
belirlediği fiyat artış oranının yetersiz kaldığını ve prim 
artışının kaçınılmaz hale geldiğini dile getiriyordu.

Doğalgaz fiyatlarına yüzde 15 ile yüzde 50 arasında zam
Doğalgazda, ocak ayı için mesken tarifesine yüzde 25, 
sanayi aboneleri için geçerli tarifeye yüzde 50 ve elektrik 
üretim amaçlı tarifeye yüzde 15 zam yapıldı.
Boru Hatları ile Petrol Taşıma AŞ'nin (BOTAŞ) internet 
sitesinde ocak ayına ilişkin tarife tablosu yayımlandı.
Buna göre, BOTAŞ'ın konut tüketicileri için gaz dağıtım 
şirketlerine ocakta uygulayacağı satış fiyatı, mevcut 
tarifeye göre yüzde 25 artışla bin metreküp doğalgaz için 
1860 lira oldu.
Ocakta yıllık tüketimi 300 bin metreküpün üzerinde olan 
sanayi abonelerinin tarifesinde, bin metreküp gazın fiyatı 
yüzde 50 artışla 6 bin 300 liraya, elektrik üretim amaçlı 
tarifede de yüzde 15 artışla 5 bin 520 liraya çıktı.
Doğalgazda fiyat tarifeleri aylık olarak hesaplanıyor.
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Döviz kurlarındaki hızlı yükselişin ardından, özellikle gıda 
fiyatlarında yaşanan artış beraberinde etiket tartışmasını 
da getirdi. Bazı markerlerin her gün etiket değiştirmesi, 
bazılarının da etiket değiştirmek yerine etiketsiz satışa 
yönelmesi Tüketici Birliği Federasyonu'nun denetimine 
takıldı.
Tüketici Birliği Federasyonu Genel Başkanı Mehmet Bülent 
Deniz, Federasyon olarak Eylül 2021'den bu yana her ayın 
1'inde market rafl arındaki ürünleri kontrol ettiklerini 
bildirdi. Deniz, yürütülen Market Endeksi çalışması 
kapsamında sıra dışı durumlar tespit ettiklerini belirterek, 
“1 Aralık'ta aynı markette yapılan tespitte, fiyatının 9.90 TL 
olduğunu görüldüğümüz bir ürün 1 Ocak 2022 tarihinde 
aynı marka, aynı gramaj ve aynı ambalaj içinde 33,50 TL 
olarak fiyatlanmıştı” dedi. Burada haksız bir ticari 
uygulamanın bulunduğunu aktaran Deniz, 6502 sayılı 
Yasa'daki “raf fiyatıyla kasa fiyatı arasındaki farkın tüketici 
lehine uygulanması kuralının” da ihlal edildiğini kaydetti. 
Bunun yanı sıra fahiş bir zammın olduğunu dile getiren 
Deniz, “Yani bir ürünün fiyatının 9,9 liradan, bir ay sonra 
33,5 liraya yükselmesi kabul edilir bir şey değil. Üç kat artış 
var, biz de bunu yetkililere bildirdik” diye konuştu.
Söz konusu örnek olayla ilgili bilgi veren Deniz, bir zincir 
marketin şubesindeki kırmızı mercimek ile ilgili bu sıra dışı 
durum üzerine market yetkililerinden bilgi istediklerini ve 
konuyu araştırdıklarını anlattı. Deniz, “Market yetkilileri 
tarafından; her iki ürünün farklı ürünler olduğu iddia edildi, 
bu iddiaya karşın 33,50 TL olan ürünün de, 'müşteri 
memnuniyeti' gerekçesiyle 9.90 TL'den verilebileceği 
belirtildi. Ancak bu teklif tarafımızdan kabul edilmeyerek, 

kanıt olması için her iki ürün de satın alındı. Yine aynı 
market şubesinde, raflarda ürün olmasına karşın fiyat 
etiketinin olmadığı da görüldü. Satın alınan ürünü fişi ile 
beraber Ticaret Bakanlığı'nın yetkili müdürlüklerine yazılı 
olarak başvurduk” dedi.
Şu anda yaşanılan bir diğer sorunun ise bir ürünün raf fiyatı 
ile kasa fiyatının farklı olması olduğunu aktaran Deniz, 
“Etiketleri değiştiremedik diye bir mazeretleri var. Bu kabul 
edilir bir şey değil. Yasa çok açık raftaki fiyat yok ise 
tüketici kasaya gittiğinde hangi fiyat ucuz ise o fiyattan 
alma hakkı var. Bir de son dönemde yetiştiremiyoruz 
gerekçesiyle etiket artık koymuyorlar. Etiket yönetmenliği 
açık, her ürünün birim fiyatını, gramajı ve özelliklerini 
belirten bir etiketin mutlaka rafta olması gerekiyor. Biz 
tüketiciler adına söylüyoruz, rafın önünde daha fazla vakit 
geçiriyoruz, daha dikkatli inceliyoruz. Bu fırsatçılığa imkan 
vermeyeceğiz” şeklinde konuştu.

Tüketicinin farkedemediği sistematik 
artışlar yapılıyor
Sıradan tüketicinin gıda ürünlerinde yaşanılan zamları fark 
edemediğine dikkat çeken Mehmet Bülent Deniz, 
tüketicilerin hem zamanının olmaması hem de bir zam 
furyasının yaşandığını belirtti. Artık normalleşme olduğu 
için 9,90 liradan, 33,50 liraya yükselmesini fark 
edilemediğine vurgu yapan Deniz, arkadaşımızın 
denetleme görevi olduğu için o algıyla dikkat ettiğini, yoksa 
ortalama bir tüketicinin fark edebileceği bir fırsatçılık 
olmadığını iletti.

'Etiketi değiştiremedik' mazereti kabul edilemez
KDV oranı yüzde 
1'e indirilmeli

TESK Başkanı Bendevi 
Palandöken, "Fiyatlar 
arttıkça esnafın hem kârı 
hem de satışı azalıyor. 
Özellikle temel gıda 
ürünlerinde fiyatların 
kısmen düşmesi için katma 
değer vergisinin oranı 
yüzde 1'e indirilmeli." dedi. 
KDV'de leblebi örneğini de 

veren Palandöken, "Aynı malda birden fazla KDV 
oranının olması hem uygulamayı zorlaştırıyor hem de 
kayıt dışılığı artırıyor." ifadesini kullandı.
Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu 
(TESK) Genel Başkanı Bendevi Palandöken, gıda 
ürünlerindeki artışa karşı alınması gereken önlemleri 
ve önerilerini aktardığı bir açıklama yaptı.
Palandöken, “Esnafımız gıda fiyatlarındaki artışı satış 
fiyatlarına yansıtmak zorunda kalıyor. Fiyatlar 
arttıkça esnafın hem karı hem de satışı azalıyor. 
Özellikle temel gıda ürünlerinde fiyatların kısmen 
düşmesi için katma değer vergisinin oranı yüzde 1'e 
indirilmeli.” dedi.
Gıda ürünlerinin toptan alımında KDV oranının yüzde 
1 olduğunu belirten Palandöken, “Esnafımız gıda 
ürünlerini toptan alırken yüzde 1 oranında KDV 
ödediği malları perakende satarken yüzde 8 oranında 
KDV ekliyor. Örneğin eti toptan alan kasap yüzde 1 
KDV ödeyerek alıyor, aynı eti perakende satarken 
yüzde 8 KDV eklemek zorunda kalıyor. Lokantacı 
halden aldığı sebzeye yüzde 1 KDV öderken yaptığı 
yemeği müşterisine sattığında yüzde 8 KDV ekliyor. 
Oran farklılıkları hem esnafa sıkıntı oluyor hem de 
yük vatandaşın üzerinde kalıyor. Özellikle dar gelirli 
vatandaşların gıda alışverişindeki yükünün 
azaltılabilmesi için gıda ürünlerinin tamamında KDV 
oranı yüzde 1'e indirilmeli.” diye konuştu.
Aynı malda birden fazla KDV
Leblebinin toptan alındığında yüzde 1, perakende 
satışlarda ise yüzde 8 KDV ödendiğine dikkati çeken 
Palandöken, “Leblebiyi toptan aldığımızda yüzde 1, 
perakende satarken yüzde 8 KDV ödüyoruz. Aynı 
leblebiyi işleyerek satarsak KDV oranı yüzde 18'e 
çıkıyor. Aynı malda birden fazla KDV oranının olması 
hem uygulamayı zorlaştırıyor hem de kayıt dışılığı 
artırıyor. Bu nedenle toptan ya da perakende 
olduğuna bakılmaksızın tüm gıda ürünlerinde KDV 
oranı yüzde 1 olursa hem kayıt dışılık azalır hem de 
vergi gelirleri artar.” dedi.

Zincir marketlere kağıt, bez çanta ve 
file bulundurma zorunluluğu geldi

Plastik poşet ücreti 25 kuruşa sabitlendi. Zincir market ve 
mağazalara kasa yakınlarında çok kullanımlık taşıma 
ekipmanlarından bulundurma zorunluluğu getirildi.
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum'un imzasıyla yapılan düzenleme ile artık zincir 
market ve zincir mağazalar plastik poşetlerin yanında 
kağıt, file veya bez çanta ve benzeri alternatif çok 
kullanımlık taşıma ekipmanlarından bulundurmak 
zorunda olacak.
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından yapılan 
açıklamaya göre, Bakanlıkça yayımlanan "Plastik 
Poşetlerin Ücretlendirilmesine İlişkin Usul ve Esaslar"da 
güncelleme yapıldı.
İlgili sektör ve temsilcilerinin katılımıyla düzenlenen 
"Plastik Poşet Komisyonu" toplantısındaki görüşler de 
dikkate alınırken, yapılan yeni düzenlemede, plastik poşet 
ücretlerine ilişkin şu ifadelere yer verildi:
"2022 yılı plastik poşetlere uygulanacak taban ücret adet 
başına vergiler dahil 25 kuruştur. 01 Ocak 2022 tarihinden 
başlayarak 2022 yılı sonuna kadar ise satışa tabi tüm 
poşetler için uygulanacak ücret adet başına vergiler dahil 
25 kuruş olup daha az veya daha fazla bir ücret 
uygulanamaz."
Plastik poşet fiyatlarını 2019'da 25 kuruş olarak belirleyen 
ve bu yılda fiyatı sabit tutan Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı, zincir market ve zincir mağazalara da 
yeni zorunluluklar getirdi.
Yeni yılla birlikte "Plastik Poşetlerin Ücretlendirilmesine 
İlişkin Usul ve Esaslar"a eklenen madde ile artık zincir 

market ve zincir mağazalar plastik poşetlerin yanında 
kağıt, file veya bez çanta ve benzeri alternatif çok 
kullanımlık taşıma ekipmanlarından bulundurmak 
zorunda olacak.
Söz konusu ekipmanlar, vatandaşların görüp kolayca 
erişebilecekleri şekilde kasa yakınlarına yerleştirilecek. 
İşletmeler bu ekipmanları, talep eden vatandaşlara ücretli 
ya da ücretsiz vermekle yükümlü olacak.
Plastik Poşetlerin Ücretlendirilmesine İlişkin Usul ve 
Esaslara eklenen yeni madde ise şöyle:
"Zincir market/mağazalar, kasalarında plastik poşetlerin 
yanı sıra kağıt ve/veya bez ile file ve benzeri alternatif çok 
kullanımlık taşıma ekipmanı bulundurur ve müşteri 
tarafından talep edilmesi hâlinde ekipmanı ücretli/ücretsiz 
sağlar."
İlgili usul ve esaslarda yapılan yeni düzenlemeler, Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum'un 
imzasıyla uygulamaya alındı.

Bakan Bilgin'den 3600 ek gösterge açıklaması
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Bilgin, 3600 ek 
gösterge çalışmalarının 2022'nin ilk altı ayında 
tamamlanacağını söyledi.
Katıldığı televizyon programında açıklamalarda bulunan 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Bilgin, 3600 ek 
gösterge çalışmalarının 2022'nin ilk altı ayında 
tamamlanacağını söyledi.
3600'ün toplu sözleşme maddesi haline getirildiğini 
belirten Bilgin şunları kaydetti: "Bakanlık içinde 
çalışmalarımızı yaptık. Esas düzenlemeyi 3600 ek 
gösterge emekliliklerinde yapıyor. Yıllar içinde daha da 
artan farklılaşma var. Bakanlık içinde çalışma 
tamamlandı. Sendikalarımızla müzakere edeceğiz. 
Kamunun diğer kuruluşlarıyla müzakere edeceğiz. 
Meclis'e ilk 6 ay içinde en geç mayıs-haziranda intikal 
ettiririz. Bu yıl içinde tamamlanacak.”
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Geçen yıl Eko Turizm dosyalarının İl Genel Meclisi'nden 
geçen yılı oldu. Yıl başından başlayan dosyalar, yıl sonuna 
kadar bir bir meclisten geçti. Hem AK Parti hem de CHP'li 
meclis üyelerinin onayı ile yüzlerce dosya meclisten 
geçerken, çok sayıda ağaç ve tarım arazisi ise amacı 
dışında kullanılacak Ek Turizme kurban edildi.
Tarım ve ağaçlı alanları ranta dönüştüren yeni yöntem 
olarak Eko Turizm bulundu. Dünyada amacına uygun 
olarak doğal alanları turizme kazandırmak için başlatılan 
bu proje, Çanakkale hızlı bir ranta dönüştü. Pandemi ile 
beraber büyük şehirlerden kaçanlar doğası tarihi ve 
sessizliği ile meşhur Çanakkale'ye yöneldi. Gelen talep 
doğrultusunda birçok tarım arazisi bu isteğe kurban 
ediliyor.
Projelerini hayata geçirmek isteyen sanatçılar, iş insanları 
ve maddi durumu iyi olan vatandaşlar, Çanakkale'de 
alanları önce inceliyor. Beğendiği yerde hemen yer bakıyor. 
Köylerdeki vatandaşların yıllardır çiftçilik yaptığı tarım 
arazilerini ucuz fiyata kapatarak üzerine geçiriyor.

İL GENEL MECLİSİ EKO TURİZME 
ÇALIŞTI
Pandemi ile beraber oluşturulan dosyalar, bir bir İl Genel 
Meclisi'ne geldi. İlk başta il genel meclisine gelen hemen 
tüm dosyalar bir bir geçti.
Kanunen tarım arazisi ve orman alanları imara açılmıyor. 
Bu yasak da Eko Turizm projesi devreye sokularak 
deliniyor. Eko Turizm adı altında alınan tarım arazilerini 
imara açmak için dosyalar bir biri oluşturup il Genel 
Meclisi'ne gönderiliyor. İl genel meclisinin bu dosyaları bir 
bir meclisten geçirmesi nedeniyle, dosya sayısı hızla arttı. 
Şimdiye kadar İl Genel Meclisi'nden yüzlerce dosya geçti. 
Ve her bir dosya bir tarım arazisinin imara açılması 
anlamına geliyor.
Eko Turizm dosyalarının bu kadar çok ve hızlı geçmesinin 
altında CHP'li ve AK Parti meclis üyelerinin imzası var. 
Hemen her konuda karşı karşıya gelen ve birinin evet 

dediği dosyaya diğerinin hayır vermesine rağmen Eko 
Turizm dosyalarında ise bir araya geliyorlar. Her ay 
toplanan il genel meclisinin gündeminin büyük çoğunluğu 
da yine bu Eko Turizm dosyalarından oluşuyor.
Eko Turizm dosyasını oluşturan İl Genel Meclisi'nin 
kapısına dayanıyor. Şimdiye kadar meclise gelen hemen 
her dosya geçti. Geçen dosyaların tamamına yakını da 
verimli tarım arazilerinden oluşuyor. Dosyalar peş peşe 
meclisten geçince ilgi de artmaya başladı. Artık her ay 
düzenlenen meclis toplantılarının bir günün maddelerinin 
tamamına yakını Eko Turizm dosyaları oluşturuyor.

İLANLA DUYURULUYOR
Özellikle Ayvacık ve Assos bölgesi ise tam bir doğa 

harikası. Bölge hem tarım alanında verimli topraklara 
sahip hem de tatil cenneti konumunda. Özellikle zeytin 
ağaçları ile kaplı bölgede birçok tarım ürünü de yetişiyor. 
Ayvacık merkezden Küküçükkuyu'ya kadar olan bölge 
tam bir manzara alanı. Zeytin ağaçları ile kaplı tarlaların 
tamamına yakını ise hem denize yakın hem de 
Yunanistan'ın Midilli Adası manzaralı.

2021 Eko Turizm Yılı Oldu

Yıldız Koyu Koruma Amaçlı İmar Planı, Eksiklikler Nedeniyle İade Edildi
Çanakkale'nin Gökçeada İlçe Belediyesi tarafından hazırlanan 
'Yıldız Koyu Koruma Amaçlı İmar Planı', tespit edilen 
eksikliklerin tamamlanması için Koruma Kurulu tarafından iade 
edildi.
Çevreciler, Türkiye'nin ilk ve tek Sualtı Milli Parkı içerisinde 
kalan Yıldız Koy'da yapılaşmaya neden olacağı gerekçesiyle 
plana karşı çıkıyordu. 
Gökçeada Belediye Meclisi'nde kabul edilen ve onay için 

Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu'na 
gönderilen 'Yıldız Koyu Koruma Amaçlı İmar Planı', yapılan ön 
incelemede tespit edilen eksiklikler nedeniyle iade edildi. 
Türkiye'nin ilk ve tek Sualtı Milli Parkı içerisinde kalan Yıldız 
Koy'da yapılaşmaya neden olacağı ileri sürülen 1/1000'lik plan 
için, 4 Ekim tarihinde Gökçeada Belediye Meclisi'nde CHP'li 2 üye 
ret oyu verirken, İYİ Partili 4 üye ise kabul oyu verdi. AK Parti'li 3 
üyeden oylamaya katılan 1 üye de çekimser oy kullandı. 
Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğü, 
yaptığı ön incelemede planda eksiklikler tespit etti. Yıldız Koyu 
Koruma Amaçlı İmar Planı, 'Koruma Amaçlı İmar Planları ve 
Çevre Düzenleme Projelerinin Hazırlanması, Gösterimi, 
Uygulaması, Denetimi ve Müelliflerine İlişkin Usul ve Esaslara 
Ait Yönetmeliğe göre hazırlanmadığından, eksikliklerin 
giderilmesi için Gökçeada Belediyesi'ne iade edildi. 

'Ada Dayanışması'ndan yapılan açıklamada ise, "Bilindiği üzere, 
doğal güzellikleri, arkeolojik değeri ve sosyolojik konumu 
itibariyle Gökçeada'nın önemli alanlarından olan Yıldız Koy, 
onaylanan imar planlarıyla birlikte yok edilme riskiyle karşı 
karşıya kalmıştı. Aynı zamanda Türkiye'nin tek Sualtı Milli 
Parkını da içinde bulunduran Yıldız Koy'daki yapılaşma 
tehlikesine karşı başta adada bulunan yurttaşlar olmak üzere 
tüm Türkiye'den güçlü bir karşı çıkış gelmiş, hatta bu tepkiler 
Ada Dayanışması'nın da kurulmasını sağlamıştı. Gökçeada 
Belediye Meclisi'nden oy çokluğuyla geçen imar kararı, 
Çanakkale Kültür Varlıkları Koruma Kurulu tarafından Koruma 
Amaçlı İmar Planı Yönetmeliğinin 6'ncı maddesi ile çeliştiği 
gerekçesiyle iade edilmiştir. Antik İmroz şehrinin de merkez 
yerleşkelerinden olması sebebiyle çok önemli bir arkeolojik 
değer olan ve 'arkeolojik sit alanı' sıfatıyla nesiller boyu 
korunması gereken bu 288 dönümlük alan için kurulan inşaat 
hayalleri, 4 Ekim'de Belediye Meclisi'nde alınan kararla ete 
kemiğe bürünse de, Ada Dayanışması'nın kararlılığı ve 
yurttaşların kesintisiz desteği sayesinde 2 ay gibi kısa bir sürede 
ilk kazanım elde edilmiştir. Verilen kararı, nihai bir karar 
olmamakla birlikte mevcut durumda ortak değerimiz Yıldız 
Koy'a bir çivi bile çaktırmayacak bir karar olması açısından 
önemsiyoruz" denildi.
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Çanakkale Orman Bölge Müdürlüğü, İntepe'nin bölgesinin 
14 yıl önce çıkan orman yangınından sonraki görüntüsü ve 
ağaçlandırma çalışmasından sonra şimdiki halini paylaştı. 
Yangından kül olan bölge yeniden yeşerdiği bariz 
gözüküyor
Çanakkale'nin en büyük yangınlarından biri de 2008 
yılında İzmir yolu üzerinde bulunan İntepe köyünde 

meydana geldi. Yangın Çınarlı köyü civarında bir balya 
makinesinden çıktığı belirtilmişti. Yangın rüzgarın da 
etkisi ile kısa sürede bölgenin tamamını kapladı. İntepe'ye 
kadar ulaşan yangın büyük hasara neden olmuştu. Yangın 
Dümrek Köyü'ne doğru ilerlerken, İntepe Varyantı'nda 
Çanakkale-İzmir Karayolu'nun iki yanını sardı. Araçlar 
yoldan geçerken büyük tehlike yaşarken, yol ulaşıma 
kapatıldı.

14 YIL SONRA YEŞERDİ
Yangının üzerinden tam 14 yıl geçti. Yangından sonra 
hemen orman ekipleri tarafından bölgede çekilen hava 
fotoğraflarında tüm ağaçların yanarak kül olduğu 
gözleniyor. Çanakkale Orman Bölge Müdürlüğü tarafından 
o gün ve bugünkü haliyle aynı karede paylaşılan fotoğrafta 
değişim bariz bir şekilde belli oluyor. O gün küle dönen alan 
yeniden yeşermiş durumda. Orman Bölge Müdürlüğü 
fotoğrafı sosyal medya hesabında, “2008 Yılı İntepe Orman 
Yangınından günümüze” notu ile paylaştı.

14 yıl önce çıkan yangın ve şimdiki İntepe
Yangın Söndürme 
Cihazları Alınacak
Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü yangın söndürme 
cihazları alınacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; TKİ Kurumu 
Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü Yangın Söndürme 
Cihazları Alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale 
edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacak.

6 Adet Taşınmaz 
Kiraya Verilecek
Kepez Belediyesi 6 adet taşınmazı kiraya verecek.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale 
Kepez Belediye Başkanlığından, 2886 Sayılı Devlet 
İhale Kanunun 45.Maddesine göre açık teklif usulü 
ihale ile 6 adet taşınmaz kiraya verilecek.

Ezine'de kumar 
operasyonu
Ezine ilçesinde kumar oynayanlara yönelik şafak 
operasyonu düzenlendi. Operasyonda 4 kişi gözaltına 
alındı.
Alınan bilgiye göre; ilçede gizli bir şekilde kumar 
oynatıldığı yönünde gelen ihbarlar üzerine güvenlik 
güçleri harekete geçti. Bir süre yapılan takip ve 
değerlendirme sonunda şafak operasyonu düzenlendi. 
Operasyonda U.T., O.T., A.Ş. ve A.K. gözaltına alındı. Öte 
yandan kumar oynatılan malzemelere de el konuldu.
Gözaltına alınanlar ali mercilere sevk edilirken, olayla 
ilgili soruşturma açıldı.

201 olayda, 360 şüpheliye yasal işlem yapıldı!
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünce il merkezi ve 
ilçelerde 2021 yılında gerçekleştirilen operasyonlarda 360 
şüpheli şahısla ilgili işlen yapıldığı bildirildi.
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü 
ekipleri, il genelinde meydana gelen 201 olayda, 360 şüpheli 
şahıs hakkında yasal işlem gerçekleştirdi. Yapılan 
yakalamalar neticesinde şüphelilerden; 375 bin adet 
makaron, 650 kilo kıyılmış tütün, 6650 adet puro ve sigara, 
750 şişe içki, 4,5 ton etil alkol, 53 adet cep telefonu, 34 adet 
tabanca, 600 adet fişek, 27 adet sahte banknot, 50 adet 
sahte belge (kimlik pasaport vb. ), 255 adet tarihi eser,  
FETÖ/PDY ile ilgili birçok doküman, bilgi belge, flash bellek, 
bilgisayar, telefon, laptop, tablet, kitap ve para ele geçirildi. 

Ayrıca ekipler tarafından haklarında arama kararı bulunan 
89 şahıs da yakalandı.

3 kg ağırlığında böbrek tümörü çıkarıldı

Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi üroloji polikliniği ve 
ameliyathane ekibi ülkemizde yapılan sayılı 
operasyonlardan birine imza attı.

Ağrı ve idrarda kanama şikâyetiyle devlet hastanesi üroloji 
polikliniğine gelen 68 yaşındaki kadın hastanın 
böbreğinden 3 saat süren operasyonla 15 cm çapında 3kg 
ağırlığında böbrek tümörü çıkarıldı.
 Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi üroloji polikliniği ve 
ameliyathane ekibi ülkemizde yapılan sayılı 
operasyonlardan birine imza attı.
 Geçtiğimiz hafta 68 yaşındaki kadın hasta ağrı ve idrarda 
kanama şikâyeti ile üroloji polikliniğine başvurdu.  Hastaya 
Op. Dr. Mahir Seyrek tarafından böbrek tümörü teşhisi 
konuldu. Ameliyat hazırlıkları tamamlanan hastadan 
Üroloji Uzmanı Op. Dr. Mahir Seyrek ve Op. Dr. Ali Turunç 
tarafından 3 saat süren operasyonla 15 cm çapında 3kg 
ağırlığında böbrek tümörü çıkarıldı.
 Bir hafta hastanede tedavi ve gözetim altında tutulan 
hasta sağılığına kavuşarak taburcu edildi.

Kaçak göçmenler, gizlice bindikleri TIR dorsesinde yakalandı 
Çanakkale'de feribot bekleyen bir TIR'ın dorsesine gizlice 
binen Faslı 3 kaçak göçmen, kaptanın dikkati sayesinde 
yakalandı.Bursa'dan aldığı yükü Bosna Hersek'e götürdüğü 
öğrenilen TIR, Çanakkale'nin Lapseki ilçesine bağlı Çardak 
beldesinde feribota binmeye hazırlanırken, Faslı 3 kaçak 
göçmen, M31-E-341 plakalı dorsenin tavan kısmındaki 
brandayı kesip, içeriye gizlendi. Gelibolu ilçesine geçmek için 
feribota giren TIR'ın dorsesinin tavan kısmındaki brandanın 
yırtık olduğunu fark eden kaptan, sürücüye ve polise bilgi 
verildi. Gelibolu iskelesine saat 00.30 sıralarında yanaşan 
feribottan inen TIR'ın dorsesi, polis eşliğinde sürücü tarafından 
açıldı. İçeride gizlenen 3 kaçak göçmen, aşağıya indirilerek, 
ifadeleri alınmak için ilçe emniyetine götürüldü. Kaçak 
göçmenler, işlemlerinin ardından Ayvacık ilçesindeki 
Yabancıları Geri Gönderme Merkezi'ne teslim edildi.


